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Z A P I S N I K 

 

8. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 22. julija 2019, 

ob 15. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklicala in vodila Nuška 

Gajšek, županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila 

sklepčnost seje. 

 

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 22 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 

prvega odstavka 44. člena Poslovnika sveta in 10. člena Statuta Mestne občine Ptuj bila podana 

sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo 

in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Svojo odsotnost so v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih 

obveznosti napovedali in opravičili: Rajko Fajt, Andrej Vindiš, Aleksander Voda, dr. Štefan 

Čelan, Tatjana Vaupotič Zemljič in mag. Darja Harb. 

 

Kasneje je svoj prihod na sejo napovedal dr. Bojan Pahor, ob 15.20.  

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Mirjana Nenad, Andrej Lazar, dr. Bojan Pahor, mag. Sonja 

Purgaj, Luka Žižek, Boštjan Šeruga, Andrej Čuš, Viktorija Bezjak, Sergeja Puppis Freebairn, 

Miha Požgai, Dijana Alibabić, Metka Petek Uhan, Marjan Bezjak, Vladimir Koritnik, Helena 

Neudauer, Marjan Kolarič, Nuša Ferenčič, Gorazd Orešek, Milan Klemenc, Alen Iljevec, Janez 

Rožmarin, Marta Tušek in Mario Hlušička. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor Občinske uprave, Benjamin 

Panikvar, vodja Oddelka za javne finance, Tamara Gajski, vodja Kabineta župana, mag. Janez 

Merc, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske 

dejavnosti, Zdenka Ristič, vodja Oddelka za negospodarske dejavnosti, mag. Zdenka Bezjak, 

namestnica, direktorica Skupne občinske uprave občin v SP, Maja Majnik Berghaus, predsednica 

Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj, Janez Smolkovič, direktor Teleinga d.o.o., Gregor 

Kovačec, direktor KKS Ptuj d.o.o., Marija Vučak, ravnateljica Vrtca Ptuj, Tanja Srečkovič 

Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj, Urša Simonič, Barbara Ferčič, Kabinet župana, Matej 

Gajser in Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve. 

Na seji prisotni novinarji: Mojca Zemljarič, Aleks Horvat in Slavica Pičerko Peklar. 
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Predsedujoča je prisotne seznanila, da se današnja seja mestnega sveta snema. Posnetek seje bo 

predvidoma predvajan danes na programu PeTV, ob 20. uri. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 8. sejo je bilo predlaganih 14. točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 11. 7. 2019 objavljeno in dostopno na spletni strani 

Mestne občine Ptuj in portalu svetniki, prav tako je bilo vsem vabljenim posredovano obvestilo 

po elektronski pošti.  

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, 

je predsedujoča predlagala za 8. redno sejo sveta v sprejem naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 7. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2019 

3. Pobude in vprašanja 

4. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora OP07 

Ptuj – suhi vodni zadrževalnik na Rogoznici  

5. Enota urejanja prostora KV04 Krčevina pri Vurbergu – pri Grajeni: 

a) Dopolnjen osnutek Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja 

prostora KV04 Krčevina pri Vurbergu – pri Grajeni   

b) Predlog Stališč do pripomb javnosti podanih v času javne razgrnitve dopolnjenega osnutka 

Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora KV04 

Krčevina pri Vurbergu – pri Grajeni  

6. Predlog Stališč Mestnega sveta Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za skupščino in 

Poročila o poslovanju družbe KKS Ptuj d.o.o. za leto 2018 

7. Predlog  Sklepa o izdaji soglasja k vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v oddelkih v 

javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj za šolsko leto 2019/2020  

8. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta   (DIIP) 

»Prenova igrišča z umetno travo ob Mestnem stadionu Ptuj« 

9. Predloga Sklepov o potrditvi: 

a) Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev površin za kolesarje na 

Rogozniški cesti« 

b) Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev površin za kolesarje na Rogozniški cesti« 

10. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 401 Brstje parcela 909 

11. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parcele  

 2436/1, 2766/2 in 2761/4 

12. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora, Ulica heroja Lacka 1,  

 katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1901, del stavbe 8  

13. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora, Miklošičeva ulica 11,  

      katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1339, del stavbe 3 

14. Informacije:  

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta 

»65401 Izgradnja kolesarske poti Grajena-športni park« 

b) Četrto Poročilo skupine za monitoring Strategije razvoja in trženja turistične destinacije Ptuj 

v obdobju 2017-2021 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 22 navzočih soglasno (ZA-22) 

sprejel predlagani dnevni red. 

     

1. Predlog zapisnika 7. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

mailto:obcina.ptuj@ptuj.si
http://www.ptuj.si/


 
Mestni trg 1, 2250 Ptuj, telefon: 02 748 29 99, 02 748 29 17, e-pošta: obcina.ptuj@ptuj.si, 

www.ptuj.si, ID za DDV: SI85675237, MŠ: 5883598000, TRR: 01296-0100016538 

 

Na predlog zapisnika 7. redne seje sveta ni bilo pripomb, zato je predsedujoča dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 7. redne seje Mestnega 

sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 22 navzočih z večino glasov 

(ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

   

2. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2019 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo,  Odbor za družbene dejavnosti, 

Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, Odbor za gospodarstvo 

in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo so se s poročilom seznanili. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu poročila ni imela pripomb in ga predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

Nadzorni odbor Mestne občine Ptuj se je seznanil s poročilom o polletni realizaciji in ocenjuje, 

da je gradivo primerno pripravljeno za nadaljnjo obravnavo na Mestnem svetu Mestne občine 

Ptuj.  

 

Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za javne finance je predstavil ključne oz. pomembne 

navedbe, ki so predstavljene v poročilu o izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem 

polletju leta 2019. 

Pravna podlaga za navedeno poročilo sta dva predpisa in sicer, Zakon o javnih financah, ki v 

prvem odstavku 63. člena določa, da župan v juliju poroča občinskemu svetu o izvrševanju 

proračuna v prvem polletju tekočega leta, prav tako pa tudi določa 3. odstavek 6. člena Odloka o 

proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2019.  

Sestavni deli poročila so trije, in sicer: realizacija splošnega dela proračuna v prvem polletju leta 

2019 z oceno realizacije do konca leta. Splošni del sestavlja skupna bilanca prihodkov in 

odhodkov, račun finančnih terjatev in naložb ter račun financiranja. 

Drugi sestavni del je realizacija posebnega dela proračuna, ki ga sestavljajo finančni načrt 

neposrednih uporabnikov in realizacija do konca leta. Neposredni uporabniki občinskega 

proračuna so oddelki Mestne občine Ptuj, Skupna občinska uprava ter četrtne skupnosti. Kot 

zadnja sestavina pa so obrazložitve splošnega in posebnega dela proračuna z razlago glavnih 

odstopanj v primerjavi s sprejetim proračunom ter nekateri drugi podatki, ki jih zahteva 63. člen 

Zakona o javnih financah. V poročilu najdemo podatke o prenosu namenskih sredstev iz 

proračuna preteklega leta, prerazporejanje proračunskih sredstev ter o uporabi sredstev 

proračunske rezerve. 

Osnovna bilanca splošnega dela, bilanca prihodkov in odhodkov. Realizacija prihodkov v prvem 

polletju Mestne občine Ptuj je znašala 11.377.184,90 EUR, kar predstavlja 37,3 % načrtovanih 

prihodkov v tem letu. 

Realizacija odhodkov v tem obdobju je znašala 10.859.353,47 EUR, kar predstavlja 34 % 

načrtovanih vseh odhodkov v letu 2019. Prihodki presegajo odhodke za 517.831,43 EUR. Iz 

primerjave realizacije prihodkov v prvem polletju 2019 z enakim obdobjem v preteklem letu 

vidimo, da prihodki v letu 2019 presegajo odhodke v letu 2018 za 184.531,00 EUR, oz. 2 %. 

Največje odstopanje je pri kapitalskih prihodkih, vendar kapitalski prihodki v tem deležu 

predstavljajo manjši delež, tako, da ta odstopanja niso bistvenega pomena. Če pogledamo 

pomembnejše prihodke, vidimo, da je največji prihodek od dohodnine v znesku 6.115.070,00 

EUR, kar predstavlja 50 % načrtovanih prihodkov od dohodnine, večji prihodek je nadomestilo 
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za uporabo stavbnega zemljišča pravnih oseb v znesku 745.528,45 EUR, kar predstavlja 42,36 % 

načrtovanih prihodkov, prihodki od nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča fizičnih oseb 

znašajo v tem obdobju 146.033,00 EUR, kar predstavlja 14,91 %. Tu vidimo, da je ta dosežen 

delež nižji. Vemo pa, da te obveznosti zapadejo  v drugi polovici leta in bo dejansko dosežen tudi 

načrtovani znesek prihodkov. Naslednji večji prihodek je prihodek od najemnin za gospodarsko 

javno infrastrukturo v znesku 838.855,85 EUR, kar predstavlja 43,93 % načrtovanih prihodkov. 

Prihodki od podeljenih koncesij za vodno pravico znašajo 523.728,15 EUR, kar predstavlja 87,29 

% načrtovanih prihodkov, prihodki od komunalnega prispevka znašajo 568.849,72 EUR, kar 

predstavlja 63,21 % načrtovanih prihodkov. Prihodek, ki je tudi lahko pomemben vir občin, ki 

nudijo veliko turističnih zmogljivosti, oz. nočitvenih zmogljivosti, turistična taksa, ki je bila 

realizirana v  obdobju 6 mesecev  v znesku 64.123,12 EUR, kar je dobrih 35 % načrtovanih 

prihodkov od turistične takse.  

Pri kapitalskih prihodkih je delež realizacije dokaj nizek, oz. znaša le 6,75 % načrtovanih 

prihodkov, kar v znesku znaša 124.592,12 EUR. Te prihodke je Mestna občina Ptuj dosegla s 

prodajo dveh stanovanj in stavbnega zemljišča. Trenutno  je v teku več postopkov prodaj, za 

katere Mestna občina Ptuj pričakuje realizacijo v drugem polletju in na ta način doseganje 

načrtovanih kapitalskih prihodkov.  

Izpostavil je še transferne prihodke, ki so bili realizirani v znesku 865.725,51 EUR, kar 

predstavlja prav tako majhen delež, in sicer 12,53 % vseh načrtovanih transfernih prihodkov. 

Potrebno je omeniti, da je Mestna občina Ptuj načrtovala transfer v skupnem znesku 4.262.148,30 

EUR za ureditev mestne tržnice, ki še v prvem polletju ni bil realiziran, naveden transfer pa je 

zagotovljen, saj je pogodba o sofinanciranju tik pred realizacijo. 

Odhodki. Primerjava z letom 2018 je podobna kot pri prihodkih, in sicer je tu delež od 

realiziranih odhodkov malo manjši, in sicer za 180.659.000 EUR manjši kot v preteklem letu. Po 

vrstah odhodkov vidimo, da so bili investicijski odhodki v tem obdobju v letu 2019 višji kot v 

preteklem letu, vsi ostali pa so nižji kot v preteklem letu. Realizacija odhodkov v letu 2019 je za 

1,6 % nižja kot v letu 2018. Pojasnil je to razliko, oz. nizek delež realizacije odhodkov v letu 

2019. Bistven razlog, da je realizacija nižja je začasno financiranje, saj je proračun začel veljati 

30. marca 2019. Do takrat je bilo v uporabi začasno financiranje, za katerega vemo, da določa 

financiranje programov na podlagi proračuna preteklega leta za namene in v obsegu, kot so bili 

porabljeni v preteklem letu. 

Tekoči odhodki so izkazani v znesku 3.469.427,61 EUR, kar predstavlja 39,1 % načrtovanih 

tekočih odhodkov. Največji delež od tega se nanaša na plače in druge izdatke zaposlenim v 

znesku 1.317.213,90 EUR, kar je slabih 47 % načrtovanih odhodkov. Potem je skupina, ki se 

nanaša na vzdrževanje občinskih cest, in sicer vzdrževanje lokalnih cest v znesku 155.505,39 

EUR, vzdrževanje krajevnih cest v znesku 109.849,77 EUR ter zimska služba v znesku 

140.801,37 EUR.  

Tekoči transferi so izkazani v znesku 5.064.327,37 EUR, kar predstavlja 45,5 % tekočih 

transferov. Pri tekočih transferjih gre največ transferjev javnim zavodom in drugim 

nepridobitnim organizacijam in ustanovam. Izpostavil je tekoči transfer Vrtcu Ptuj, ki je znašal v 

tem obdobju 1.557.752,55 EUR. 

Pomembnejše investicije, za katere so izkazani investicijski odhodki in transferji. Največja 

investicija, ki je trenutno v teku v Mestni občini Ptuj je ureditev mestne tržnice, realizacija znaša 

995.645,54 EUR, kar predstavlja 20,5 % načrtovane realizacije v tem letu. Realizirana je bila 

rekonstrukcija črpališča Ranca v znesku 60.226,01 EUR, ki je bila realizirana v celoti.  

Naslednja investicija, je izgradnja sekundarne fekalne kanalizacije v znesku 56.767,40 EUR, 

nabor investicij, ki so bile izvedene v vodovodno omrežje, in sicer investicijsko vzdrževanje 

vodovodnega sistema v znesku 80.489,72 EUR, celostno energetsko opravljanje vodovodnega 

sistema v znesku 64.124,15 EUR, celovita oskrba vodovodnega sistema Spodnje Podravje v 
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znesku 33.680,98 EUR ter novogradnja, oz. rekonstrukcija vodovodnega cevovoda v znesku 

31.493,67 EUR. Je pa  še ena investicija, ki se nanaša na civilno zaščito, in sicer obnova in 

dograditev gasilskega doma Ptuj v znesku 75.060,00 EUR ter investicija v gasilske domove in 

vozila v znesku 23.630,00 EUR.  

Občina je v prvem polletju leta 2019 prejela vračila danih posojil v znesku 38.334,00 EUR, 

povečevanja kapitalskih deležev pa v prvem polletju ni izvedla. 

Račun financiranja. Mestna občina Ptuj je načrtovala zadolževanje v znesku 1.750.000,00 EUR, 

vendar  se v prvem polletju ni zadolžila, ker za to dejansko ni bilo potrebe. Odplačala je dolg v 

znesku 567.280,37 EUR, kar znaša 53,2 % načrtovanih odplačil. Na podlagi vseh treh računov 

Mestna občina Ptuj izkazuje v prvem polletju leta 2019 izdatke, ki so presegli prejemke za 

11.114,94 EUR.  

Poročilo je bilo predstavljeno Nadzornemu odboru Mestne občine Ptuj ter  večini odborov, kjer je 

bila omogočena tudi razprava, oz. razprava o odprtih vprašanjih. 

 

Janez Rožmarin je povedal, da je res, da smo imeli začasno financiranje, vendar je realizacija za 

polletje prenizka, saj je do konca leta skoraj nemogoče fizično realizirati okoli 100 %. Drugi 

problem je, da se mora dati večji poudarek in hitreje izvajati komunalna infrastruktura, vendar ne 

gre samo za kanalizacijo, ampak gre tudi za vse ostalo, za varne poti, pločnike, kolesarske poti, 

vzdrževanje cest. Vzdrževanju cest bo potrebno dati večji poudarek. Vidimo, da so nekatere 

postavke bile predvidene, vendar ni prišlo do realizacije. Kje so razlogi, da se to ne izvaja, npr. 

neke investicije po četrtnih skupnostih, ali je razlog iskanje izvajalcev? Pri vseh potrebah, ki jih 

imamo bi morali biti malo bolj hitri in ažurni pri izvrševanja vsaj tistega kar je planirano. Vemo 

pa, da še  imamo veliko potreb, ki bi jih lahko, če bi bili hitrejši tudi še kdaj in kje realizirali. 

Županja je menila, da je potrebno vedeti, da je proračun bil sprejet konec meseca marca. Takrat 

smo dejansko lahko pričeli z realizacijo in tu je časovni zamik. Strinjala se je, da je potrebno 

zadeve pospešiti kolikor je možno. Na veliko točkah pa smo projekte tudi prijavljali in čakamo na 

razpise. 

Andrej Trunk je menil, da se nekatere zadeve že izvajajo v mesecu maju, juniju in prihajajo 

računi in so plačila v mesecu juliju in avgustu, vendar pa to ni vidno v polletni realizaciji. 

Glede cestne infrastrukture po četrtnih skupnostih je povedal, da bomo z naslednjim tednom 

začeli intenzivno na sami izgradnji, oz. obnovah cest, ki so predvidene po proračunskih 

postavkah. V ponedeljek 29. julija 2019 se prične v Četrtni skupnosti Grajena, potem bomo 

rekonstrukcije in obnove poskušali enakomerno peljati po vseh četrtnih skupnostih. 

Gorazd Orešek je menil, da je nekaj razlogov za ne realizacijo že bilo povedanih. Osebno  

ocenjuje, da še zadeva ni katastrofalna glede na začetek leta. 

Vprašal pa je, ali so kakšne informacije, ki bi nakazovale, da ne bomo mogli po črpati katerih 

sredstev, da bi imeli kakšen izpad pri prihodkih? Ali že trenutno vemo, da katere od planiranih 

investicij ne bi mogli izvesti, ali bi lahko kaj naredili, da bi se temu izognili? 

Zakaj se podaljšuje rok za dokončanje tržnice. Povedano je bilo, da so vzrok arheologi. Menil je, 

da je tudi na tem področju možno zadeve nekoliko premakniti, da ne bo spet zima in bo tržnica 

končana šele spomladi v naslednjem letu. 

Županja je povedala, da je dejstvo, da je dela na tržnici podaljšala arheologija. Z arheologi smo 

se pogovarjali, saj bi drugače sedaj kopali »štirimetrsko luknjo« in bi raziskovali zadeve, kjer je 

predvideno stopnišče. Temu so se arheologi odpovedali in so pogledali samo vrhnje dele. Zadeve 

jo presenečajo, saj je bilo povedano, da na tržnici in v tem delu ni arheologije, sedaj pa povsod na 

nekaj naletijo. Glede časovnega zamika jo skrbi, da bodo v bližini gostilne Rozika in Upravne 

enote začeli iskati srednjeveška vrata. Zgodi se lahko, da se bo to zavleklo, saj ko arheologi 

končajo, izvajalci še potrebujejo določen čas za dokončanje del. V prihodnjem tednu se 

predvideva konkretni pogovor z vsemi deležniki, arheologi, izvajalci, super nadzor, da vidimo kje 
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smo in da se konkretno pogovarjamo. Dejstvo pa je, da je arheologija terjala svoj davek, dejstvo  

je tudi, da to nikomur od nas ni po volji, saj je poleg časovnega davka terjala tudi povišanje 

finančnih sredstev, več od tistega, kar smo na planirali (sedaj smo na 250.000,00 EUR, planirali 

pa smo 150.000,00 EUR).  

Marta Tušek je povedala, da jo pri posebnem delu proračuna po četrtnih skupnostih moti, da se 

nič ne dogaja. Vprašala je, kje so razlogi? Za vse investicije po četrtnih skupnostih so sredstva 

odobrena. Kot gradbinka je izrazila bojazen, da zadeve v dveh mesecih ne bodo realizirane, saj so 

preveč razdrobljene. Pomislila je tudi, da morda kdo teh sredstev ne planira za  kateri drugi 

namen. 

Županja je pojasnila, da ne, to je investicijski denar. Če ne bo realizacije, tudi kredita zato ne 

dobimo, saj je eno z drugim povezano. Realizacija se prične s prihodnjim tednom. 

Marta Tušek je menila, da je mesec avgust čas dopustov, v jeseni pa bi šolske poti morale biti 

urejene. Cesta 8. avgusta  je »smrtonosna«. Izrazila je upanje, da si ne želimo, da ne bi naredili  

vsaj tistih 5 m pločnika in prehoda za pešce, da bi lahko otroci šli čez cesto.  

Županja je pojasnila, da smo glede Ceste 8. avgusta dali vlogo na državo, da nam dovolijo 

narediti 2 m pločnika, vendar pa država o tem odloča že dva ali tri mesece, saj potrebujemo 

pločnik, da se lahko zariše prehod za pešce. Prehoda za pešce na tej cesti brez pločnika ne 

moremo zarisati.  

Andrej Trunk je povedal, da se bo v naslednjem tednu začelo investicijsko vzdrževanje 

občinskih cest. Druga zadeva pa je to, kar rešujemo z Direkcijo za infrastrukturo, to je 

Slovenskogoriška cesta in Cesta 8. avgusta. Projektna dokumentacija za Cesto 8. avgusta je 

pripravljena že kar nekaj let nazaj, vendar se za ta del dogovarjamo z Direkcijo RS za 

infrastrukturo, da ga izvzamemo in poskušamo v tistem delu kjer je javna pot pri nogometnem 

igrišču, urediti prehod za pešce. Zadevo smo že predhodno želeli urejati z Direkcijo RS za 

infrastrukturo, vendar so dosedanji odgovori bili negativni.  

Glede Slovenskogoriške ceste je povedal, da smo si ta del na terenu tudi ogledali. Preko Direkcije 

RS za infrastrukturo in njihovega koncesionarja Cestnega podjetja pa poskušamo, da bi v tistem 

delu, kjer se je končala četrta etapa, razširili tisto bankino, kjer bi bila možnost hoje takoj. Druga 

zadeva pa je, da Enota Direkcije RS za infrastrukturo za vzdrževanje sama projektira 

dokumentacijo za izvedbo pločnikov v tistem delu od konca četrte etape, ki je zgrajena, proti 

Občini Destrnik. Glede tretje etape Slovenskogoriške je povedal, da je urejeno lastništvo, čakamo 

pa na Direkcijo RS za infrastrukturo, da bodo pripravili razpis in bomo to predlagali v proračun 

za leto 2020, da bomo prispevali sofinancerski del kot je predvideno po pogodbi.  

Za drugo in prvo etapo Slovenskogoriške ceste, od Krone do trgovine pa še niso urejena lastniška 

razmerja, saj imamo problem pri pridobivanju zemljišč, je povedala županja.  

Marta Tušek je vprašala glede preplastitve Čarmanove ulice? 

To je v sklopu investicij po četrtnih skupnostih, je povedala županja. 

Andrej Čuš je menil, da kolikor smo seznanjeni s preteklimi proračuni, smo v nekih 

tradicionalnih okvirih. Vemo pa, da  je pred nami veliko dela. Občanke in občani v pogovorih 

povedo, da najprej želijo imeti urejeno cesto, varno šolsko pot, javno razsvetljavo in ceste. Na 

tem področju imamo za narediti še kar nekaj zadev. Problem je tudi  komunalna infrastruktura. 

Tudi to zadnje neurje, je pokazalo, da imamo na Ptujskem velike probleme z vzdrževanjem in z 

osnovno infrastrukturo. V prihodnje bo na tem področju, ko bomo načrtovali proračune za 

naslednja leta, potrebno vložiti dodatne napore. Ko se pogovarjamo o vzdrževanju lastne 

infrastrukture imamo tudi občinska podjetja, ena izmed možnosti je tudi javno zasebno 

partnerstvo glede vzdrževanja in obnove cest. Na tem področju se že nekaj dogaja. Ali je bil 

storjen kakšen korak, napredek; ceste so ogledalo našega mesta. Vprašal pa je glede celostnih 

teritorialnih naložb (CTN) in tržnice? Ali so sredstva ogrožena v primeru zamika obnove tržnice? 
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Županja je pojasnila, da sredstva niso ogrožena, saj pogodbo imamo. Financiranje je 

zagotovljeno. Dejstvo pa je, da se bodo izplačila zavlekla verjetno v naslednji proračun, saj 

izplačila gredo z zamikom. 

Glede cest je povedala, da imamo stanje cest kot ga imamo, vendar je to dejstvo, s katerim se 

moramo soočiti. Dejstvo je, da smo koncesijo, oz. priprave na koncesijo pripeljali zelo daleč. 

Njeno navodilo je bilo, da se ceste razdelijo v tri kategorije, cesta, ki je lahko renovacija ali  

preplastitev takoj, cesta, kjer je potrebna tudi zamenjava kompletne infrastrukture, kajti ko bomo 

cesto odprli, se bo zadeva kompletno uredila, vodovod, kanalizacija, optika. Tretja kategorija pa 

so državne ceste, s katerimi tudi moramo priti na čisto, kdaj ima država plan, da bo kaj delala, pa 

tudi kdaj bomo zraven pristopili. Dogaja se tudi, da se sofinancerski deleži zamikajo. Navodilo je 

tudi, da je potrebno naprej narediti projekcije, kaj se nam dogaja v proračunu, kakšni bodo naši 

sofinancerski deleži. Tudi strokovne službe bi želele, da bi pri tem lahko bili hitrejši, vendar ti 

postopki trajajo, saj nič ni možno čez noč. Dejstvo je, da moramo o marsikateri zadevi dvakrat 

premisliti, da morebiti ne naredimo napake, da bi odpirali že novozgrajene ceste. 

Marjan Kolarič je menil, da je proračun za leto 2019 bil sprejet v višini 31.931.000,00 EUR. 

Pri kapitalskih prihodkih vemo za kaj gre. Od planiranih kapitalskih prihodkov 1.846,295,00 

EUR smo prodali samo za 124.592,00 EUR, ali 6,75 %. Transferni prihodki – pridobili smo 

865.000,00 EUR, v planu pa je 6.910.000,00 EUR. Postavlja se mu vprašanje, da je proračun 

»napihnjen« za 2 ali 3 mio EUR sigurno, morda pa se tudi moti. 

Glede infrastrukture pa je menil, da je od nas odvisno, kaj bomo delali in zakaj se ne dogajajo 

nekatere zadeve. Proračun sprejemamo svetniki Mestne občine Ptuj. Vemo, da je več sredstev 

potrebno nameniti za cestno in komunalno infrastrukturo, saj se s tem ukvarjamo vsak dan, saj 

tudi županja spoznava, kako je delati na terenu, ko ljudje vsak dan povedo, zakaj nimajo urejenih 

osnovnih zadev. Na Ptuju se je potrebno vprašati, saj za nekatere zadeve gre preveč sredstev. 

Poraba sredstev se ne nadzira.  Za neke investicije ni problema, da je potrebno plačati 5.000,00 

EUR, problem pa imamo za 4 hiše, kjer so bile poplave, da bi uredili tako, da ne bi poplavljale in 

je problem 1.000,00 EUR. To so zadeve, ki jih bo potrebno reševati, predvsem poraba sredstev in 

nadzor sredstev, kar je bistvena zadeva.  

Županja je povedala, da se strinja in jo tudi skrbi realizacija prodaj. Na dnevnem redu današnje 

seje imamo malo večjo prodajo. Strokovnim službam je tudi naročila, da morajo vse prodaje biti 

objavljene v časopisnih  oglasih, kar pomeni, da bomo prodaje objavili v več medijih, da bomo 

morda lahko tudi kaj več iztržili, če se bo na dražbo prijavilo več ponudnikov, ne samo eden. To 

je en korak in upa, da bo tudi zadostoval. 

Benjamin Panikvar je povedal, da je na enem od odborov bilo postavljeno enako vprašanje. 

Povedal je, da imamo v podpisu pogodbo o sofinanciranju ureditve mestne tržnice v znesku 

dobrih 4 mio EUR. To pomeni, da je ta realizacija  80 % in v tem delu ne bo problemov. Pri 

kapitalskih prihodkih so na današnji seji točke o prodaji nekaterih nepremičnin v skupni 

vrednosti več kot 800.000,00 EUR. Če pride do te realizacije, bo ta procent tudi bistveno višji. 

Potrebno je izvesti še določene napore, da bodo kapitalski prihodki realizirani v načrtovanem 

znesku.  

Županja je povedala, da se računa, da bo staro mestno jedro še tudi v naslednji perspektivi CTN 

v degradiranem območju in bi nadaljevali z obnovo trgov. V nasprotnem primeru, pa bomo tudi 

tu morali najti rešitev. 

Gorazd Orešek je menil, da je potrebno enkrat tudi reči glede asfalta v starem mestnem jedru, 

kar je bila napaka prejšnjega sistema, v katerem smo živeli, vendar pa asfalt ne sodi v staro 

mestno jedro. 

Največji problem so luknje pod asfaltom, je menila Nuška Gajšek.  

Gorazd Orešek je povedal, da ni dobil odgovora na prvi del njegovega vprašanja, ali je že  v tem 

trenutku jasno, da katerega izmed projektov ne bomo mogli izvesti? 
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Županja je povedala, da trenutno ne.  

Gorazd Orešek je menil, da se torej računa na 100 % realizacijo in vse zadeve tečejo. 

Županja je menila, da je možno, da se bo kaj zavleklo, vendar pa bi se vse moralo začeti, saj 

tako planiramo. Trenutno pa ne kaže, da katerega projekta ne bi bilo. 

Pri OŠ Mladika se čaka na evropski razpis, vendar pa je tu odločitev in upa, da jo bodo svetniki z 

njo delili, da tudi če tistih 100.000,00 EUR ne dobimo, bomo zadevo morali izpeljati.  

Gorazd Orešek je menil, da glede na to koliko denarja imamo, moramo poskrbeti, da bodo naše 

investicije izvedene kvalitetno, saj naše investicije niso kvalitetno izvedene, npr. meteorna 

kanalizacija. Ob zadnjem neurju je dobil veliko klicev iz njihovega naselja, kjer je vse poplavilo. 

Opozoril je tudi na kvalitetno izvedbo cest, ponovno je opozoril na Poljsko cesto.  

Županja je izrazila upanje, da smo se iz tega kaj naučili in da bomo v naprej bolj smotrno 

uporabljali naša sredstva. Sedaj se kažejo pomanjkljivosti pri nekaterih projektiranjih, še sploh 

pri odvodnjavanju.  

Sergeja Puppis Freebairn je glede stroškov menila, da je dejansko potrebno pogledati vse 

stroške, ali so res potrebni, ali ne. V ta namen je tudi dala predlog, da se računovodstva zavodov 

pripelje na občino. Na ta način bo mestna občina imela pregled, prihranili pa bomo tudi pri 

stroških zunanjih izvajalcev. Povedano je bilo, da bo s prihodom novega vodja Oddelka za javne 

finance to tudi omogočeno. Vprašala je, kako daleč je ta zadeva? 

Na današnji seji bomo tudi razpravljali o KKS, ki je zanimiva zadeva; kdo dela računovodstvo za 

KKS? Predlagala je, da namesto, da zapravljamo denar za podjetje z dvema zaposlenima, 

podjetje ukinimo, te ljudi pa se naj da v Oddelek za gospodarske dejavnosti, kjer je največji 

deficit in  imajo veliko dela, saj so ceste največji problem.  

Pri cestah pa je potrebno nujno pogledati, katera infrastruktura je še pod garancijo, (ali je to kdo 

na Oddelku za gospodarske dejavnosti že naredil) pogleda se naj, kje je bilo napačno 

projektirano, saj je na to veliko kritike. Posebej previdno pa je potrebno pristopiti k novim 

projektom, npr. v Civilni iniciativi smo opozarjali, da je projekt odvodnjavanja pri rekonstrukciji 

Ormoške ceste neustrezen, kar nam je potrdil najmanj en projektant, vendar  so samo zamahnili z 

roko in rekli, da je v redu. Izrazila je bojazen, da se bomo o tem pogovarjali čez nekaj let, ko 

bodo poplave, kot sedaj. Menila je, da je potrebno narediti vse,  da se uveljavijo garancije tam 

kjer je bilo napačno projektirano, da preprečimo take nove »packarije«. In to morda na način, da 

se vzame zunanji sodelavec, ki takšne načrte pogleda, vendar ne zunanji sodelavec od Direkcije 

RS za infrastrukturo, saj bo tako potrdil tisto, kar dobi od DRSI, ampak nekoga, ki mu zaupamo. 

Če imamo človeka v hiši, naj bo to ta, če je dovolj strokoven, saj je premalo, da se samo »kima«, 

ampak je potrebno nekaj narediti, saj vidimo da je to resen problem,  ker tako dalje več ne gre. 

Županja je glede na skupno sejo odborov za računovodstva zavodov povedala, da se za CID že 

tako dela računovodstvo na Mestni občini Ptuj. Mestno gledališče Ptuj, Zavod za turizem Ptuj in 

Zavod za šport pa so bili obveščeni, da računovodstvo s 1. 1. 2020, z novim proračunom 

prenašamo na Metno občino Ptuj, s svoji računovodji pa tudi ne bodo več sklepali novih pogodb. 

Novi vodja Oddelka za javne finance je že dobil nalogo, da to delo razporedi znotraj oddelka. 

Alen Iljevec je glede na predhodno razpravo povedal, da je nekoliko potrebno stopiti v bran 

strokovnim službam Mestne občine Ptuj, saj je na nas svetnikih in svetnicah, da pri sprejemanju 

proračuna govorimo o tem, koliko obnov cest in novih cest bomo umestili v proračun, ne pa ob 

polletni realizaciji. V mestnem svetu je kar nekaj ljudi, pa tudi tistih, ki so 4 leta imeli »platno in 

škarje« v rokah, vendar se danes čudijo, zakaj ni urejena ta in ta cesta. Predlagal je, da se prične 

planirati, kaj bomo naredili za prihodnji  proračun, da bomo predlagali ceste, ne pa, da se 

lotevamo investicij, ki so 5 ali 7 mio EUR. Misli na mestno tržnico, dominikanski samostan, 

urejene pa nimamo niti osnovne infrastrukture, kot so pločniki, kolesarske steze, fekalna 

meteorna kanalizacija. 
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Dr. Bojan Pahor je menil, da so takšne razprave, da smo vsi gradbinci in projektanti malo 

odveč. Menil je, da je potrebno ugotoviti, da mora biti nadzor tisti, ki mora svoje delo kvalitetno 

opravljati. Če so kakšne napake v gradnji iz preteklosti, je potrebno ugotoviti in zadevi priti do 

dna. Da pa bi projektirali in ugotavljali, ali so prav, ali celo narobe projektirali pa je menil, da ni 

nikogar razen ge. Tuškove, ki bi to znal povedati. Dejstvo pa je, da smo priča nekim drastičnim 

spremembam vremena, saj se dogajajo neverjetni nalivi v zelo kratkem času. Prepričan je, da 

bodo o teh zadevah morali razpravljati projektanti na nekem drugem nivoju. Po njegovem 

mnenju gre za to, da so te stoletne vode katastrofalne. Vsi standardi so pobegnili iz nekih zdravih 

mej. Zadeve bo potrebno reševati na zakonodajnem nivoju, v mestnem svetu tega verjetno ne 

bomo rešili.  

Dobra pa je pobuda, da bi računovodske probleme zavodov reševali na nek združen način. O tem 

je razprava v preteklosti že večkrat tudi potekala. Izrazil je upanje, da bo tudi realizirana. 

Županja je povedala, da se je danes pričelo preverjati odtočne jaške. V celotni občini je 5.000 

odtočnih jaškov, realno je, da se jih na dan pregleda in očisti 10.  Prednostno bomo pričeli tam 

kjer so bile razmere najhujše, potem pa naprej. 

Bilo je tudi veliko klicev, da so podrta tudi drevesa. V naši občini je padlo čez 400 dreves. Samo 

na golf igrišču je bilo podrtih ali poškodovanih 300 dreves. Delavci so prvih 10 dni bili na terenu 

16 ur na dan, delali so kolikor je bilo možno. Kakšno drevo še vedno lahko kje leži, če se še kaj 

opazi, se to tudi naj sporoči Javnim službam Ptuj, saj se je sigurno tudi lahko kaj spregledalo. 

Veliko zadev je že urejenih, vedno pa je še lahko kaj ostalo. Zadeve se še vedno urejajo in so še 

odprte.  

Glede dreves je povedala, da je tudi že kontaktirala naša ptujska podjetja, ki so izkazala namero, 

da bodo donirala drevesa. Naš cilj je posaditi 100 dreves v tem letu, kar je daleč od tega kar smo 

izgubili, vendar je vsaj nekaj. Res pa je, da je potrebno tudi najti primerne lokacije za drevesa. 

Dobrodošli pa so predlogi in ideje. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj se je seznanil s Poročilom o polletni realizaciji 

proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2019, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 23 navzočih soglasno  (ZA-23) 

sprejel predlagani sklep. 

 

3. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so vam bile posredovane na mizo.  

 

Županja je svetnike opozorila, da naj ne ponavljajo pobud, ki so bile dane na mizo v pisni obliki. 

V skladu z drugim odstavkom 18. člena Poslovnika mestnega sveta in z razpravo na zadnji seji 

mestnega sveta, se naj podajo le pobude, ko gre za trenutno pomembne zadeve, ki ne morejo 

čakati. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                 

pobudo št. 285/8: Ob zadnjih neurjih je na Ptuju padlo 400 dreves. V Listi Andreja Čuša 

predlagamo, da ob primernem času organiziramo akcijo, na kateri bi posadili vsaj del 

padlih dreves z novimi.  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                 

vprašanje št. 286/8: Kakšne so pogodbene obveznosti (prenos lastništva) za kompleks 

Turnišče? Koliko je že realizirano in kaj še je v planu? 
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

vprašanje št. 287/8: Ali se je letos zanimal investitor za kompleks Turnišče? Kakšno 

gradivo se mu je posredovalo? Za kakšno dejavnost gre? Bo kompleks še vedno na voljo 

javnosti? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                 

vprašanje št. 288/8: Kakšno je stališče občine in namera glede ureditve kompleksa 

Turnišče? Se namerava prodati? Katere aktivnosti so bile v zadnjem letu izvedene za 

celotno ureditev kompleksa? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                      

pobudo št. 289/8: Konzervatorski načrt parka Turnišče se naj objavi javno na spletni strani 

MO Ptuj. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                          

pobudo 290/8: Letno se naj organizira nekaj prireditev v parku Turnišče, kot v preteklosti. 

S tem se hkrati poskrbi za urejanje okolice. 

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                           

pobudo št. 291/8: Pristojne službe na MO Ptuj se naj s pristojnimi na SŽ dogovorijo za 

uporabo praznega, širokega podhoda Borovo za tržno dejavnost malih s.p. in kulturnikov. 

Prostor je frekventen in kar kliče po enotni ureditvi, kot je to urejeno v drugih mestih. 

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                           

pobudo št. 292/8: Zaradi novega prometnega režima pri ptujskem podvozu je posledično 

več kolesarskega prometa v parku. Zaradi varnosti pešcev in kolesarjev dajem pobudo, da 

se natančno označi (rdeče pobarva) kolesarska steza. Do težav in različnem razumevanju, 

kje hodi pešec in kje se pelje kolesar prihaja zlasti pod železniškim mostom in ob otroških 

igralih. Z novim šolskim letom se bo verjetnost za nesreče še povečala. 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                            

vprašanje št. 293/8: Na svetniško pobudo o obstoju posebne komisije, ki bi v času župana 

Mirana Senčarja poskrbela za odškodnine vsem obrtnikom in podjetnikom v centru Ptuja 

ob obnovi Mestnega trga sem dobil odgovor, da takšna komisija ni nikdar obstajala. Kako 

pa je potem odgovor na svetniško vprašanje dr. Štefana Čelana iz prejšnjega mandata, da 

komisija obstaja?  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala   

pobudo št. 294/8: Ptuj se naj aktivno angažira, da bi pridobili lastne registrske tablice. 

Postojna ima okoli 8.500 prebivalcev in ima svoje tablice, Ptuj pa 24.000 prebivalcev pa jih 

nima. V kolikor stremimo k temu, da bo Ptuj regijsko središče in ne le provinca Maribora, 

potem je to eden izmed osnovnih pogojev.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 295/8: Bodoči zaposleni v občinski upravi in občinskih podjetjih, za katere mora 

dati soglasje tudi mestni svet (torej vodilne delavce), se naj na odborih ali sami seji 

predstavijo vsem svetnikom, vsekakor pa preden se opravi glasovanje. 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lisa Andreja Čuša je posredovala             

pobudo št. 296/8: Preveri se naj, katere vožnje z mestnim avtobusom so nerentabilne, ker 

ga občani ob določenih urah vidijo čisto praznega, ter se jih ukine in nadomesti z novimi 

linijami, ki naj zajamejo tudi druge mestne četrti, npr. iz pokopališča skozi Brstje na 

Ormoško in naprej. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lisa Andreja Čuša je posredovala             

pobudo št. 297/8: Opravi se naj širša razprava v mestnem svetu glede uvedbe t.i. 

»Park&Ride« sheme, ki je zelo uspešna po vseh evropskih mestih, kjer so jo uvedli. Gre za 

to, da se zunaj mesta uredijo parkirišča, od koder lahko obiskovalci mesta ali nakupovalnih 

središč, pa tudi tisti, ki se dnevno vozijo na delo v mesto od drugod, dosežejo le-to z 

mestnim avtobusom. Na ta način zmanjšujejo promet na vpadnicah in v mestu, posledično 

se zmanjša onesnaženje okolja zaradi hrupa in trdih delcev, sprostijo se pa tudi parkirna 

mesta znotraj samega mestnega jedra. Hkrati takšna parkirišča dobro služijo mestu v času 

velikih prireditev, kot je kurentovanje, pa tudi tistim, ki se sedaj na različnih mestih (tudi 

tam, kjer niso parkirišča), puščajo svoja vozila po cel teden, ker gredo naprej delat v 

Avstrijo ali Nemčijo s skupinskim prevozom. Predlaga, da je prva taka lokacija v bližini 

Cero Gajke, s čimer bi razbremenili dve obremenjeni vpadnici v mesto – Ormoško cesto s 

Spuhljo ter Dornavsko cesto. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                    

vprašanje št. 298/8: Ali se je v zadnjem času od zadnje pobude Liste Andreja Čuša uredilo 

oz. kaj premaknilo glede prostorov Športnega društva Rogoznica? Društvu že 12 let 

govorijo, naj ne vlaga v prostor, ker bo prišlo do menjave zemljišč in lokacije a občutek je, 

da vse stoji.   

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 299/8: Glede na dogajanja ob zadnjih neurjih, ko so nekateri imeli poplavljene 

bivalne prostore, ker je skozi sifone vdirala meteorna voda, ki je speljana v kanalizacijo, da 

o kleteh niti ne govori, se naj nemudoma pristopi k reševanju vzrokov za nastale težave. 

Preveriti, očistiti in marsikje tudi nadgraditi je potrebno celoten sistem odvodnjavanja na 

zdaj ponovno identificiranih problematičnih področjih. 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

vprašanje št. 300/8: Kakšna je časovnica – začetek in predviden čas izgradnje 

kanalizacijskega omrežja na posameznih odsekih? 

Obrazložitev: Ljudi zanima točna časovnica nadaljnje izgradnje kanalizacijskega omrežja. 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina ZA Ptuj je v imenu občana Borisa Lebarja podal                                                                                                                      

vprašanje št. 301/8: Glede na zadnje vremensko dogajanje želi odgovor, kdaj bodo 

prebivalci Praprotnikove in Jurčičeve ulice deležni izgradnje kanalizacijskega voda in 

priključitev na le-tega in izgradnje kanalov za odvajanje meteornih voda. 

Kdaj bo zgrajena kanalizacija v omenjenih ulicah in izgradnja kanalov za meteorne vode?  

Obrazložitev: Ker se na tem območju že dalj časa obljublja ureditev le tega, sprašuje kdaj bo to 

narejeno. Območja okrog že imajo omenjeno infrastrukturo, samo ti dve ulici nimata urejenih 

zadev.  
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Županja je povedala, da je ta del Dogovor za razvoj regij, evropska sredstva za kanalizacijo. Do 

konca leta moramo imeti popolno dokumentacijo. Ko dobimo odobrena sredstva, se začne tudi 

delati. Predvidoma bi se moralo začeti delati naslednje leto. 

Za Praprotnikovo in Jurčičevo ulico smo imeli vso dokumentacijo, je menil Gorazd Orešek. 

Dokumentacija je, vendar smo jo vključili v evropski projekt, ker smo morali zadostiti 2000 

populacijskim enotam, je povedala županja. 

Podrobnejši odgovor pa se bo posredoval. 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupin Lista ZA Ptuj je podal komentar na dopolnitev odgovora 

na pobudo št. 280/7: Stroški, ki so nastali, kar je bil očitek, da smo porabili veliko sredstev, je 

točno 9.986,41EUR. V dopolnjenem odgovoru je napisano, da je končna številka še višja, kot je 

bila zapisana v odgovoru na pobudo št. 238/6, (41.000,00 EUR) in sicer je ta 41.233,72 EUR. To 

pa zato ker se je zraven prištelo stroške, ki so nastali na podlagi sklepa mestnega sveta. Ali je 

nepotrebno in neracionalno trošenje proračunskih sredstev, če se izvršuje sklep mestnega sveta? 

To je 7.747,00 EUR, ki je šlo Inštitutu za javno finančno pravo. Navedenih 23.500,31 EUR pa je 

bilo v bistvu kot odškodnina za nezakonito odpoved delovnega razmerja bivšim pomočnicam 

ravnateljice Vrtca Ptuj. To pa je smešno, saj smo se prav proti temu »borili«, saj ne bo strošek, ki 

smo ga bili dolžni plačati breme na prejšnje vodstvo, da smo sredstva trošili po nepotrebnem. Kar 

se je napačno dogajalo je sedaj povod za to, da z zadevo nehamo.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                        

pobudo št. 302/8: Prouči se naj gradnja stanovanj/blokov, saj je pomanjkanje stanovanj na 

območju Ptuja čedalje večji problem. 

Obrazložitev: Mestna občina Ptuj se sooča s čedalje večjim pomanjkanjem stanovanj. Predlaga, 

da se pristopi k izgradnji stanovanj, kot je bilo v preteklosti že dogovorjeno, vendar se je iz 

nepoznanih razlogov gradnja ustavila navkljub temu, da je bila finančna konstrukcija projekta že 

zagotovljena. Ptuj v zadnjih letih beleži priseljevanje, vendar ga zaradi pomanjkanja 

stanovanjskih enot le to lahko ustavi. Sosednje občine so že pristopile h gradnji stanovanjskih 

enot in zgodi se nam lahko, da se nam bo trend priseljevanja obrnil. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 303/8: Strokovne službe Mestne občine Ptuj naj preverijo, zakaj se ni izvedla 

odstranitev objekta na Ranci kjer je bila v preteklosti že izdana odločba za rušenje. 

Predlaga, da MO Ptuj s strokovnimi službami in s svojimi pristojnostmi prouči možnost 

odstranitve nelegalnega objekta in postavitev novega objekta (v sodelovanju z 

zainteresiranim investitorjem), ki bo zajemal pokrito teraso in gostinski lokal s prehrano iz 

lokalnega okolja. 

Obrazložitev: Območje Rance je s postavitvijo gostinskega objekta postala priljubljena točka, ki 

pa ga kazi nelegalni objekt. Kot je poznano je bila v preteklosti izdana odločba o rušenju 

nelegalnega objekta. Meni, da omenjena trenutna podoba ne le da kazi pogled na veduto Ptuja 

temveč tudi kaže nemoč, ki jo imamo pri urejanju turistične lokacije kot Ranca nedvomno je. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

vprašanje št. 304/8: Kdo bo odgovarjal za poplave ob neurjih 7. 7. 2019 – zaradi neočiščenih 

odtokov meteorne kanalizacije je voda drla iz jaškov ter zalivala stanovanjske hiše. 
Pristojne službe naj pristopijo k sanaciji in izgradnji novih lovilnih jaškov ter odtokov, da 

se prepreči ponovno nastajanje škode na objektih občanov 
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Obrazložitev: Ob nedavnih neurjih 7. 7. 2019 je v času neurja voda zaradi nepravilno 

projektiranih odtokov in zamašenosti dobesedno drla iz pokritih jaškov ter pri tem poškodovala 

stanovanjske objekte (v prilogi slikovni material na str. 2, 3, 4 in 5). 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 305/8: Za nujno sanacijo vodotoka Grajena – po nedavnih poplavah in dvigu 

vodotokov je potok Grajena ponovno spodjedel brežine in že nevarno vpliva na 

stanovanjske objekte.  

Urgentno predlaga:  

 utrditev - betoniranje brežin na Maistrovi ulici 36, 38, 40 in 42 in 

 sanacijo spodjedanja brežin in ogrožanja regionalne ceste Ptuj – Vurberk – Maribor na 

Štukih 24-26, kjer se zaradi spodjedanja brežin cestišče pogreza. 

Obrazložitev: Ob neurju 7. 7. 2019 je potok Grajena ponovno spodjedel še dodaten dobršen del 

brežin. MO Ptuj naj v sodelovanju z VGP Ptuj in Agencijo za vode RS pristopi k sanaciji nastalih 

poškodb po poplavah 7. 7. 2019 na kar ste bili opozorjeni s strani ČS Panorama že po poplavah  

4. 5. 2018 na brežinah potoka Grajena. Na to temo je bil sestanek že v letu 2018, kjer je bilo 

dogovorjeno, da se pristopi k sanaciji. Točke, kjer je prišlo do izlitja potoka Grajena so na 

fotografijah označene obarvano z rdečo barvo. 

Na Maistrovi 36-38 voda spodjeda brežino potoka Grajena in odnaša material ter povzroči 

posedanje objektov na Maistrovi 36 za kar je nujno potrebno urediti utrditev brežin. 

Maistrova ulica 38-40 - potok Grajena prestopi bregove ter pri tem poškoduje že zgrajeno 

utrditev brežin ter odnese večjo količino brežine, kar je razvidno iz fotografij spodaj. 

Maistrova ulica 38-40 - potok Grajena ogroža cestišče na regionalni cesti Ptuj – Vurberk – 

Maribor na Štukih 24-26, kjer se zaradi spodjedanja brežin cestišče pogreza.  

To je le del pregledanih kritičnih točk, ki so nujno potrebne sanacije saj lahko naslednje večje 

deževje povzroči še večjo škodo na objektih (v prilogi slikovni material na str. 6, 7 in 8).  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal                                                  

vprašanje št. 306/8: Zakaj bo dokumentacija za izgradnjo vodovodnega omrežja stala 1 mio 

EUR? 

Obrazložitev: V sredstvih javnega obveščanja je zasledil, da bo investicija za dokumentacijo, za 

izgradnjo vodovodnega omrežja v vrednosti 1 mio EUR, kar je zelo veliko.  Kaj bodo delali, ali 

bodo pisali »z zlatimi črkami«. Občina Kidričevo se je že odločila, da gre vstran od 

Komunalnega podjetja Ptuj. Tudi ostale okoliške občine, ki imajo to možnost, nekatere gredo 

proti Lenartu, nekatere proti Slovenski Bistrici. Tu je nekaj zelo narobe. 

Županja je povedala, da je potrebno v obzir vzeti, da je celotna investicija vodovodnega omrežja 

ocenjena na 50 mio EUR. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal                                

vprašanje št. 307/8: Predsedniki četrtnih skupnosti smo prejeli na elektronsko pošto, da naj 

zberemo podatke, in da naj posredujemo naše zavarovalne police, iz katerih bo občina 

zbrala odškodnino. Ko bo škoda zbrana, jo bodo dali oceniti. Ko bo cenitev narejena ali se 

bodo sredstva nakazala v proračun ali četrtni skupnosti, da bo sanirala škodo, ki je bila 

povzročena v neurju? 

Benjamin Panikvar je pojasnil, da so četrtne skupnosti neposredni proračunski uporabnik. Vsi 

prihodki in odhodki, ki jih izkazujejo četrtne skupnosti v svojih finančnih načrtih so prikazani 

tudi v proračunu Mestne občine Ptuj. Tu ne gre za ločeno evidenco, oz. ločeno lastništvo nad 

temi sredstvi. Dokler je tako, bo tudi ta prihodek izkazan v proračunu Mestne občine Ptuj.  

Prikazan pa bo na postavki četrtne skupnosti, je vprašal Milan Klemenc. 
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To je res, je povedal Benjamin Panikvar. To je sestavni del proračuna Mestne občine Ptuj. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal                                         

vprašanje št. 308/8: Kaj bo Mestna občina Ptuj naredila v smeri, da se to kar se je zgodilo 

ob neurju 7. 7. 2019 ne bo več dogajalo? Od leta 2008 že opozarja na probleme o poplavah, 

ki tečejo iz ceste, za katero nihče ne ve, čigava je (Maistrova ulica). To se dogaja tudi v 

naselju Bratje Reš. Glede na to, da se ni premaknilo, je moral vložiti tožbo. Ali bo moralo 

vseh 23.000 občanov ubrati enake korake? 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval                                           

pobudo št. 309/8: Novoizvoljeni direktorji javnih zavodov, katerih poslovanje je pod 

nadzorom MOP, naj po svojem imenovanju predstavijo svoj program in vizijo dela zavoda 

na spletni strani MOP in v Ptujčanu. 

Obrazložitev: S predstavitvijo novih direktorjev v sredstvih javnega obveščanja MOP se 

občanom zagotavlja, da spoznajo ljudi, ki vodijo javne zavode v MOP in se obenem seznanijo z 

njihovo vizijo dela in vodenja teh zavodov v prihodnje. Tak način je običajen že v časopisu 

Štajerski Tednik, katerega pa ne prejmejo vsa gospodinjstva MOP. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval                                                     

pobudo št. 310/8: Predvidene spremembe OPN (občinski prostorski načrt) in OPPN 

(občinski podrobni prostorski načrt) se naj predstavijo oz. razgrnejo tudi v četrtni 

skupnosti, kjer so nepremičnine, ki so predlog sprememb. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval                                                    

pobudo št. 311/8: Od kampa Terme Ptuj dalje (smer proti Zlatoličju) ni povezave pločnika 

in kolesarske poti. Ureditev bi morala upoštevati 100 let star topol, ki ga je letos TD Ptuj 

izpostavilo in uredilo okolico (potrebno urediti bankine). Tam prav tako zastaja voda in je 

ob nalivih celotno vozišče pod vodo. Glede na to, da si turisti ogledujejo 100 let star topol in 

do njega dostopajo po cestišču, je sedanje zatečeno stanje zelo nevarno in bi ga bilo 

potrebno nemudoma urediti. Da so vzrok za nastalo situacijo težave z lastništvom zemljišča 

ni sprejemljivo, saj so ljudje pri ogledu ene od turističnih znamenitosti Ptuja vsak dan v 

življenjski nevarnosti. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je podal                                                    

pobudo št. 312/8: Mestna občina Ptuj bi morda vsako leto iz festivala ART STAYS 

poskušala odkupiti kašno od instalacij in bi jih skupaj razstavljali v kakšnem parku, trgu, 

saj bi tako lahko tudi v bodoče turistom pokazali kontinuiteto teh festivalov, ki jih v mestu 

imamo. 

Županja je glede odkupa instalacij povedala, da če bodo za to zagotovljena sredstva v proračunu, 

kar bo pri proračunu tudi razprava, lahko pa je tudi pobuda, bomo to tudi naredili. V nasprotnem 

primeru pa tega ne bomo naredili. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je podal                                                                

vprašanje št. 313/8: Čas  za prijavo škode po neurjih je 23. 8. 2019, ki je tudi rok, da morajo 

vsi ti podatki biti vneseni v sistem Ajda. Kako bodo strokovne službe glede na obseg škode 

in glede na to, da je to čas  letnih dopustov uspele vse to vnesti tudi v sistem Ajda? Kaj se bo 

zgodilo v primeru, če nam to ne uspe? 

Obrazložitev: Objavljen je bil poziv za prijavo škode po neurjih. Dopis je bil dokaj nejasen. 

Apelirali smo tudi na občinsko upravo, da naj bodo zraven poziva tudi dodatna pojasnila, da bodo 
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ljudje obrazce sploh znali izpolniti. Poznano mu je, da obrazci niso občinski, saj so s strani 

države, s strani ministrstev, vendar pa smo servis za ljudi, ki na Ptuju živijo in jim moramo 

pomagati, da bodo razumeli, kako se obrazec izpolni in kje najti dodatne informacije, ki jih 

potrebujejo.  

 

Županja je pojasnila, da so obrazci v glavni pisarni, ljudje, ki bodo prišli in bodo imeli 

kakršenkoli problem bodo napoteni na Oddelek za gospodarske dejavnosti in jim bodo naši 

strokovni sodelavci pomagali pri izpolnitvi obrazca. 

Mag. Janez Merc je povedal, da smo občanom dali dovolj možnosti, da škodo po neurju tudi 

prijavijo. Apeliramo pa, da se prijava škode opravi čim prej, in da se ne čaka na 23. avgust, tako 

da bi do 23. avgusta imeli čim več vnesenih podatkov. Glede vnosa v program Ajda bomo tudi 

aktivirali čim večji del občinske uprave. Prepričani smo, da nam zadeva mora uspeti, kajti če nam 

je uspelo preko 5.000 zadev v letu 2008, bi tudi v letošnjem letu zadeva morala steči. 

Glede navodil in ostalih zadev je povedal, da smo še dodatno objavili nekatere informacije glede 

cenitev in glede pravil. Želimo, da občani dovolj dobro podajo podatke, če pa obrazcev ne bodo 

razumeli, pa so napoteni na Oddelek za gospodarske dejavnosti, sodelavci jim bodo zadeve 

pojasnili. Zainteresirani smo, da dobimo čim bolj točne podatke, saj nam to olajša delo. Kjer pa 

podatki ne bodo točni, pa bomo podatke morali še preverjati, kar nam bo vzelo kar nekaj časa. 

Županja je menila, da je opozorilo glede datuma na mestu, ali je za 23. 8. 2019 določena ura za 

vnos podatkov v program Ajda? 

Ura ni določena je povedal mag. Janez Merc. Stanje bomo spremljali, v kolikor bi prišlo do 

tehničnih ali kakršnih koli problemov. Če bi ugotovili, da nam kakšna zadeva morda ne bi šla, 

bomo v kontaktu z državno komisijo in bomo dali vlogo za podaljšanje. To bodo rešitve takrat, 

ko bomo reševali problem do katerega bi prišlo, če bi prišlo.  

Če bi se zapletlo, je za to tudi rešitev, je menila županja. 

Alen Iljevec je menil, da je zadovoljen, če bo zadeve možno urediti. Apeliral pa je, da preden gre 

obvestilo za javnost, da se zadeva malo bolj skrbno in natančno pogleda in poda navodila, ne pa 

da se nekatere priponke petkrat pripenjajo, saj nastane zmešnjava. 

Janez Rožmarin je glede vlog menil, da bi se naj zagotovi dovolj pomoči, saj imajo ljudje veliko 

vprašanj. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                       

vprašanje št. 314/8: Ob neki priložnosti ji je bilo ustno zagotovljeno od strani g. Trunka, da 

se bo na Cesti 8. avgusta pri avtobusnem postajališču podaljšal pločnik in uredil prehod za 

pešce, saj gre za šolsko pot za otroke Anželove in delno Čarmanove ulice. 

Krajane in tudi njo samo zanima, kako tečejo aktivnosti v zvezi s tem, saj na terenu ni 

opaziti, da bi se kaj dogajalo ali izvajalo? 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                       

vprašanje št. 315/8: V postavkah realizacija – posebni del proračuna 6121 do 6127 so 

predvidena sredstva za vzdrževanje in preplastitve cest ali ulic in ureditev javne 

razsvetljave. Predvsem jo zanima postavka 6122, to je Četrtna skupnost Rogoznica. Na 

nivoju Četrtne skupnosti Rogoznica je bilo takoj po potrditvi proračuna MO Ptuj 

dogovorjeno, da se bo uredila Čarmanova ulica in javna razsvetljava Kicar. 

Krajane in tudi njo zanima, zakaj se dela še ne izvajajo, saj po njenem vedenju ni nobenih 

zadržkov za izvedbo. Ali bomo ponovno zgubljali lepe dneve za izvedbo in čakali mokro 

jesen in zimo? Takrat bo izvedba onemogočena. Prosi pojasnilo, kaj je bilo v zvezi s tem 

sploh narejenega?  
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Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                       

pobudo št. 316/8: Vezano na odločitev, da se je mestni svet na 7. redni seji strinjal z 

dokapitalizacijo 1 mio EUR iz naslova preveč pobranih okoljskih dajatev, ki so jo plačali 

občani, se naj nemudoma prične z gradnjo in obnovo prepotrebne kanalizacije (fekalne in 

meteorne), čeprav še sredstva niso zagotovljena. Začasno si naj koncesionar Komunalno 

podjetje Ptuj d.o.o. pokriva stroške izvedbe manjkajoče kanalizacije ali vzdrževalnih del na 

kanalizaciji iz dokapitaliziranih sredstev brezobrestno. Vsem nam je dobro znano, da je 

skoraj vsa infrastruktura mesta Ptuj dotrajana in zelo slabo vzdrževana, kar smo krepko 

čutili ob zadnjih neurjih. 

Obrazložitev: (izvleček iz razprave točke 6. na 7. redni seji MS MO Ptuj). 

Mag. Janko Širec je povedal, da se je od leta 2003 do leta 2014 neupravičeno pobiralo 10 % 

povišane okoljske dajatve. Ne zna obrazložiti zakaj, nekdo je takšno odločitev sprejel. V teh letih 

se je v Komunalnem podjetju Ptuj nabralo preveč pobrane takse za cca 1 mio EUR. Določen 

odpis smo naredili že pred dvema letoma. V lanskem letu za dobrih 600.000,00 EUR in v 

letošnjem letu iz naslova okoljske dajatve 180.000,00 EUR dodatnega odpisa, kar je skupaj 1 mio 

EUR in ta 1 mio EUR se predlaga v dokapitalizacijo.  

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je v imenu občanke Cvetke Dobnik posredovala                   

pobudo št. 317/8: Za položitev novih odtokov kanalizacije meteornih vod na Mariborski 

cesti.  

Obrazložitev: Mestna občina Ptuj bi morala položiti nove odtoke kanalizacije meteornih vod. 

Vsi občani kateri živijo v tej okolici imajo enake težave in to vse zaradi tega, ker imajo vsi vode 

izpeljane direktno v glavno kanalizacijo, katera edino obstaja, kar pa v vsakem primeru ni 

pravilno. Blato in meteorne vode nikakor ne spadajo skupaj in tega bi se morala tudi občina 

zavedati.  

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je v imenu občanke Cvetke Dobnik posredovala                   

pobudo št. 318/8: Za ureditev razsvetljave na Mariborski cesti. 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal                                               

pobudo št. 319/8: Pri občinskih in državnih cestah bi vsakdo moral opraviti svojo službo pri 

rednem ali terminskem vzdrževanju, da se zadeve ne bi ponavljale, da je npr. že ob 

manjšem deževju podvoz zalit, kar pa je nevzdržno, saj se to pojavlja ob vsakem deževju. 

Res je, da prihaja do izrednih razmer, vendar če se zadeve ponavljajo, je za to tudi 

potrebno poiskati vzrok. To je problem komunalne infrastrukture, ki je tu prisotna. 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal                                               

vprašanje št. 320/8: Ali se na grajskem griču predvideva kašno pogozdovanje, ali ne? 

Obrazložitev: Čeprav se grajski grič pokosi, ni v najlepši luči, če bi bila kakšna drevesa, bi 

grajski grič izgledal čisto drugače. 

 

Županja je pojasnila, da je direktor Pokrajinskega muzeja Ptuj – Ormož povedal, da so konkretni 

dogovori, da je predvidena zasaditev na grajskem griču, najverjetneje bodo to grmovnice. 

Zasaditev bo v skladu s smernicami, ki jih v nadaljnjih korakih predvideva tudi konservatorski 

načrt, ki pa še ni dokončan.  

Podali pa bomo konkretni odgovor, kakšna zasaditev in kdaj se predvideva.  
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Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal                                               

pobudo št. 321/8: Uredi se naj razsvetljava do konca občinske meje na Rogaški cesti. Tam 

je en del razsvetljave, ki je popolnoma zastarela, luči so v zelo velikih presledkih. Že pred 

leti je bilo obljubljeno, da se bo zadeva uredila.  

Županja je povedala, da se bo zadeva preverila. Podal se bo pismeni odgovor. 

 

Ker ni bilo več pobud in vprašanj, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

Na pobude in vprašanja, ki so bile postavljene na današnji seji, bodo pripravljeni odgovori, ki 

bodo objavljeni z gradivom za naslednjo redno sejo mestnega sveta.   

 

4. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja       

prostora OP07 Ptuj – suhi vodni zadrževalnik na Rogoznici  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in  Odbor za gospodarstvo sta 

soglasno podprla  predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom odloka in ugotovila, da je pripravljen 

skladno s poslovnikom sveta ter ga predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo v 

predloženem besedilu. 

 

Marjan Kolarič je menil, da je potreben dogovor med kmetovalci, ki tam imajo svoja zemljišča, 

vendar  se niti en kmetovalec ne strinja z nekimi stališči. Govori se celo, da se bodo zemljišča 

odvzela. Zaradi tega zadrževalnika lahko pride tudi do drugih poplav, ker bo tam  prišlo več 

vode. Zgodi se lahko, da ta zadrževalnik zadrži neko količino vode, ostala voda pa lahko gre tudi 

v del naselja Žabjak. Potrebno je, da smo zelo previdni, na kar nas opozarjajo tudi strokovnjaki. 

Menil je tudi, da je potrebno, da se svetniki in županja zahvalimo gasilcem za njihovo pomoč pri 

odpravi neurja, saj so tvegali tudi svoja življenja. G. Janez Merc naj zahvalo nas svetnikov in 

županje prenese gasilskim društvom. 

Županja je povedala, da se je vsem gasilskim društvom, ki so sodelovala pri odpravi neurja tudi 

pisno zahvalila. 

Andrej Trunk je glede zemljišč pojasnil, da je bilo že kar nekaj pogovorov v smeri zamenjave 

zemljišč. Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov RS je povedal, da imajo vsa zemljišča zasedena. V 

tistem delu, kjer imajo kmetovalci status kmeta in so na tistem spodnjem minimumu, da še ta 

status lahko obdržijo, je na voljo nekaj zemljišč Mestne občine Ptuj. V sklopu zakonodaje pa so 

predvidene odškodnine za poplave. 

Andrej Lazar je menil, da je zadrževalnik pomemben korak k reševanju poplavne ogroženosti 

Ptuja. Da imamo prostorsko urejen ta del, ki bo sprejel 200.000 m³ vode, je pomembna pridobitev 

in bo sigurno zmanjšalo poplavno ogroženost ob ujmah, s katerimi se srečujemo. V gradivu je 

tudi opisano, kaj se zgodi v primerih, če bi te vode bilo več. Poplavna ogroženost Žabjaka 

sigurno ne bi bila z zadrževalnikom večja kot je danes, celo manjša. Planirani so tudi iztočni 

kanali. Projektirano je tako, da ogroženost ni večja kot v sedanjem stanju. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora OP07 Ptuj – suhi vodni zadrževalnik na 

Rogoznici, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je od 23 navzočih z večino glasov (ZA-

22, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
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5. Enota urejanja prostora KV04 Krčevina pri Vurbergu – pri Grajeni: 

a) Dopolnjen osnutek Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto 

urejanja prostora KV04 Krčevina pri Vurbergu – pri Grajeni   

b) Predlog Stališč do pripomb javnosti podanih v času javne razgrnitve dopolnjenega 

osnutka Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

 

Predsedujoča je predlagala, da se razprava o obeh podtočkah vodi skupaj in o vsaki podtočki 

glasuje posebej. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta 

soglasno podprla dopolnjen osnutek odloka in predlog stališč. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu dopolnjenega osnutka odloka 

ni imela pripomb in ga predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo.  

Komisija prav tako ocenjuje predloge stališč podane v času javne razgrnitve kot primerne za 

nadaljnjo obravnavo na mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o dopolnjenem osnutku odloka in o predlogu stališč, jo je predsedujoča 

sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme dopolnjen osnutek Odloka o Občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora KV04 Krčevina pri Vurbergu – 

pri  Grajeni, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23)  

sprejel predlagani sklep. 

 

Na to je predsedujoča  predlagala glasovanje še o naslednjem 

SKLEPU: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Stališč do pripomb javnosti 

podanih v času javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora KV04 Krčevina pri Vurbergu – pri  

Grajeni, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23)  

sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Stališč Mestnega sveta Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za skupščino in 

Poročila o poslovanju družbe KKS Ptuj d.o.o. za leto 2018 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo in Odbor za finance sta soglasno podprla 

predlog Stališč. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila predloge stališč kot primerne za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

Sergeja Puppis Freebairn je menila, da bo mestni svet moral čim prej opraviti razpravo o tem, 

kaj bomo naredili z obstoječim omrežjem in s podjetjem KKS Ptuj.  O tem smo nekaj razpravljali 

že na odborih. Predlagala je, da še ostali svetniki povedo svoje mnenje. Kolikor je bila 

problematika predstavljena, je problem tudi v tem, da je omrežje, ki ga imamo zelo zastarelo. 

Menila je, da je potrebno videti, ali je možno za omrežje še kaj  iztržiti še danes in s tem nekaj 

narediti, da nam ne bo samo v stroške. 

Mag. Janez Merc je predlagal, da se poročilo za leto 2018 potrdi v predlagani obliki. 
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Glede KKS-a pa je predlagal mestnemu svetu, da županji in strokovnim službam da nekaj časa, 

priložnost, da zbere tehnične in druge rešitve, saj bi kakršna koli široka razprava lahko še bolj 

ogrozila neko stanje na tem področju, saj vemo, da stanje ni ugodno.  Predlagal je, da ko bomo 

prišli do nekih uporabnih rešitev, da jih sprejmemo na mestnem svetu, saj stanje na trgu trenutno 

ni ugodno, pa tudi samo tehnično stanje tega sistema je takšno kot je. Morala bi biti optika, kar 

bo finančno precej stalo. Iz interesa, da pridemo do najboljše rešitve, razprave ne bi preveč 

odpirali. Ko pa bodo zadeve pri županji dodelane tako daleč, da se bo lahko prišlo s konkretnimi 

predlogi, pa jih bomo mestnemu svetu tudi posredovali. 

Janez Rožmarin je menil, da je bilo že veliko povedanega o samem omrežju in razširitvi. 

Predlagal je, da se naj pojasni, v kakšnem razmerju je še bivši operater in koliko lahko vpliva na 

izboljšanje omrežja in na razširitev optičnega omrežja, o čemer smo se pred kratkim tudi 

pogovarjali. Pa tudi kolikor je sploh še smiseln KKS v samem operativnem smislu, glede na to, 

da ima operater vse pristojnosti, tudi finančne in ostale. 

Gregor Kovačec je glede stroškov povedal, da vse pokrije Telemach d.o.o. Vso poslovanje KKS 

pokrije Telemach, pa tudi pogodba ni tako zelo slaba kot se morda misli na prvi pogled. 

Telemach d.o.o. pokrije letno, če gledamo povprečno število naročnikov, ki jih je okoli 4.000, 

okoli 230.000,00 EUR-ov. Pogodba je sklenjena do konca leta 2038, kar pomeni, da letošnje leto 

in še 19 let, kar pomeni, da mora Telemach financirati še več kot 4 mio EUR, da lahko uporablja 

omrežje od KKS Ptuj. Res pa je, da je investicija, če bi se delala optika v centru, kar velik 

strošek. In tu mora biti dogovor s Telemachom in z županjo.  

Pozabiti pa se tudi ne sme, da Telemach financira tudi PeTV; v tistih 230.000,00 EUR, je 

70.000,00 EUR letno za produkcijo PeTV.  

Janez Smolkovič je glede vprašanja g. Rožmarina povedal, da Teleing gradnje, ki se je oddaljil 

od Teleinga sedaj izvaja gradnjo optike na področju vseh 15 občin, kjer je bil prisoten Teleing. 

Na področju Mestne občine Ptuj izvaja na področjih kjer ni KKS, področje Spuhlje, Podvinci in 

Pacinje in na področju tam kjer je v preteklosti optika že bila izgrajena po pogodbi med 

Teleingom in KKS. V zadnjem obdobju je bilo, od preklopa storitev, od meseca aprila leta 2018 

do konca junija 2019 nekaj več kot 250 novih naročnikov priključeno na optično omrežje. 

Povsod tam, kjer je optika bila zgrajena v preteklem obdobju in je zaključena celota, se gradnja 

priključkov in priključitev na optiko nadaljuje. Gre predvsem za tista področja, kjer je Teleing 

sočasno z drugo infrastrukturo zgradil nekaj kabelske kanalizacije, vendar ni povezana tehnično s 

celoto in ni možno optike graditi in tisti del KKS, kjer v preteklosti ni bilo nekih drugih 

investicij, in infrastruktura in cevi z optiko niso bile zgrajene. To je tisti predmet, ki bo v 

pogovoru med lastnikom KKS Ptuj Mestno občino Ptuj in Telemachom kot pravnim naslednikom 

Teleinga. V tem vmesnem obdobju je bila narejena celotna analiza, tudi od takrat, ko je bila točka 

na to temo na seji mestnega sveta. Detajlni načrt nadgradnje obstoječega omrežja na optiko je 

pripravljen. V kratkem času bo tudi sestanek na to temo.  

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Stališč Mestnega sveta Mestne 

občine Ptuj do predlogov sklepov za skupščino in Poročila o poslovanju družbe KKS Ptuj 

d.o.o. za leto 2018, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 23 navzočih z večino glasov 

(ZA-21, PROTI-0)  sprejel predlagani sklep. 
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7. Predlog  Sklepa o izdaji soglasja k vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v      

oddelkih v javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu Vrtec Ptuj za šolsko leto 2019/2020  

 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl predlog Sklepa o izdaji soglasja k vrsti in 

številu oddelkov ter številu otrok v oddelkih v javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu Vrtec 

Ptuj za šolsko leto 2019/2020 in ga predlagal mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo v 

predloženem besedilu.  

Odbor je hkrati naložil vodstvu vrtca in Svetu vrtca, da temeljito preuči možnosti racionalizacije 

cene vrtca in ustanavljanja oddelkov. 

 

Statutarno pravna komisija  je obravnavala predlog sklepa, nanj ni imela pripomb in ga 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo.  

 

Miha Požgai je glede na polemike cene vrtca v javnosti vprašal, zakaj je le eden kombiniran 

oddelek 2-4 let, ker je cena različna za prvo starostno obdobje? 

Marija Vučak je pojasnila, da se oddelki oblikujejo glede na pravilnik o normativih za 

opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje in glede na stanje otrok, ki jih imamo. Delamo pa na 11 

različnih lokacijah. Najprej je to zatečeno stanje, otroci, ki so ostali iz preteklega leta, potem pa 

vključujemo otroke, ki so na novo vpisani. Če je možno, pripravimo, oz. oblikujemo čim več 

homogenih oddelkov, ali pa vse homogene oddelke. To pomeni, da je starostni razpon enega leta, 

vendar pa to dejansko ni možno, saj če želimo ohraniti in če želimo upoštevati tudi želje staršev 

po določeni enoti, je tudi kdaj  glede na zatečeno stanje, potreben kombinirani oddelek.   

Miha Požgai je vprašal, zakaj je le eden kombinirani oddelek, ker za prvo starostno skupino od 

1-3 let je cena 462,00 EUR, za kombinirani oddelek, kamor se lahko vpiše otroka, ki je star 3 leta 

pa 389,00 EUR, razlika je 70 EUR? 

Marija Vučak je povedala, da razume, zadeva se gleda skozi ceno, vendar pa kombinirani 

oddelek pomeni, da so vključeni otroci od 2-4 let. Večina staršev si želi, da so otroci v čim 

manjšem starostnem razponu.  

Potrebno je upoštevati, da je osnova zakonodaja. V pravilniku je jasno določeno, koliko otrok je 

lahko tudi kadar imamo kombinirani oddelek, koliko je lahko otrok prvega starostnega obdobja in 

koliko otrok drugega starostnega obdobja. Tu pa so še neka dodatna določila, če je več otrok 

prvega starostnega obdobja, je tudi manj otrok drugega starostnega obdobja. Osnova je stanje 

otrok, torej stanje že vključenih otrok in stanje otrok tistih, ki so prosilci za določeno enoto. 

Vedno izhajamo iz tega, da kadar ne gre za novince, da ostanejo otroci skupaj, če je le možno, 

včasih pa tudi to ni možno, oz. kadar gre za prehod v drugo starostno obdobje, saj je takrat tudi 

več otrok in je kakšno skupino kdaj tudi potrebno razdeliti.  

Ali se upoštevajo tudi želje staršev, je vprašal Miha Požgai? 

Želje staršev se upoštevajo, je povedala Marija Vučak.  

To je pomembno, da vemo, je menila županja, saj se vse to odraža tudi na ceni, vse želje so del 

cene. 

Marija Vučak je povedala, da si želimo, da bi bili zadovoljni otroci, kot tudi starši. Želi pa, da bi 

bili zadovoljni tudi svetniki, da kadar se sliši, da se govori o našem zavodu, da se pomisli na 

veliko lepih zadev, ki jih delamo. Prepričana je, da se skupaj z Oddelkom za negospodarske 

dejavnosti trudimo, da iščemo priložnosti, da dejansko sledimo zakonodaji, predvsem pa kot sva 

se pogovarjali z go. županjo, da  iščemo možnosti, da zaščitimo ceno. Na Odboru za družbene 

dejavnosti je bilo postavljeno vprašanje, ali bi lahko oblikovali manj oddelkov. Lahko, oz. lahko 

bi jih oblikovali več. Upoštevati moramo tudi Pravilnik o sprejemu otrok v Vrtec Ptuj, kjer 

dejansko imajo prednost starši otrok iz Mestne občine Ptuj, in če starši otrok  oddajo vlogo  ob 

centralnem vpisu, moramo ta mesta že sedaj tudi upoštevati. Dejansko smo res upoštevali 
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fleksibilni normativ samo v tistih oddelkih, kjer je to nujno potrebno, čeprav je bilo tudi navodilo 

Ministrstva za izobraževanje, da v prvem starostnem obdobju naj ne bi bilo fleksibilnega 

normativa, vendar če fleksibilnega normativa ni, to pomeni dodaten dvig cene. Upa, da bodo 

sčasoma tudi tisti, ki še imajo kakšno nezaupanje do našega dela tudi razumeli in tudi dobili 

odgovore na vsa vprašanja, da bomo lahko vsi skupaj zagotavljali pogoje za naše najmlajše.  

To je tudi cilj, je povedala županja. Vrtec je v preteklem obdobju bil deležen takih in drugačnih 

razprav. Podražitev, ki smo jo morali izvesti takoj na začetku mandata ni bila nikomur po volji. 

Bila pa je nujna zaradi okoliščin, ki so bile dejstvo. Že takrat pa smo na mestnem svetu govorili 

tudi o tem, kako ceno znižati, oz. če ne znižati, jo vsaj obdržati na istem nivoju, da je več ne 

povišujemo.   

Sklican je bil tudi sestanek, na katerem so bili prisotni predstavniki Vrtca Ptuj, povabljeni so bili 

tudi predstavniki Sveta zavoda Vrtca Ptuj, predsednik sveta zavoda se je opravičil. Povabljeni so 

bili tudi predstavniki Nadzornega odbora s predsednico, ki se je sestanka tudi udeležila. Prav tako 

so bili povabljeni tudi zunanji strokovnjaki, ki so bili angažirani, da delajo preverbe tega, kar se 

dogaja z oddelki, s sistemizacijo. Dogovorili smo, da se do konca leta preveri čim več zadev, ki 

jih je možno preveriti, enote, delovni čas, vključevanje otrok iz drugih občin, izmenski vrtec, 

plačilo participacije, več različnih modelov, da razčistimo, kaj je ta cena, za kaj je takšna kot je, 

da drugačna ne more biti, da bomo s temi argumenti vsi seznanjeni. Zadovoljni tako ne bomo, 

vendar pa bomo imeli pismeno zadevo, da se neha z dvomi in s vpraševanjem, ali je cena 

optimalna ali ni optimalna. To si vsi skupaj tudi zaslužimo, da vzpostavimo red in mir, in potem 

pustimo Vrtcu Ptuj in njihovim zaposlenim, da delajo to, kar najboljše znajo, to je delo z otroci. 

Meni pa, da delajo dobro. 

Gorazd Orešek se je s povedanim strinjal. Menil je, da v Vrtcu Ptuj delajo dobro. Vprašal je, 

koliko je predvidenih otrok iz drugih občin? 

Marija Vučak je povedala, da je okvirno okoli 200 otrok.  

Gorazd Orešek je povedal, da je pogledal podatke, ki so na voljo. Število otrok v Vrtcu Ptuj že 

od leta 2014 rahlo upada. Ali je bil v Vrtcu sprejet kakšen ukrep? Vemo pa, kaj  pomeni, če 

upada neki promet, se na drugi strani pričakujejo neka zmanjšanja, tudi v kadru. Ali je na tem 

področju bilo kaj narejenega? 

Marija Vučak je povedala, da pada tudi število rojstev v Mestni občini Ptuj. Menila je, da težko 

govorimo o povečanem vpisu, če pada število rojstev. 

Gorazd Orešek je menil, da je poznano, da pada število otrok v Vrtcu Ptuj. Zanimalo ga je, ali je 

na kadrovski strani bil narejen kakšen ukrep s strani ravnateljice Vrtca Ptuj, ali se planira? 

Marija Vučak  je povedala, da se vsako leto znova predlaga sistemizacija na osnovi sprejetih 

oddelkov. V preteklih letih tudi glede na to, da je padalo število vključenih otrok, dejansko ni bil 

takšen problem glede kadra, zato ker so strokovne delavke bile še mlajše in jih je vsako šolsko 

leto nekaj tudi bilo na porodniškem dopustu. O  problemu, na kakšen način se v bodoče soočati z 

viškom kadra, smo se že pogovarjali, tudi z Oddelkom za negospodarske dejavnosti in go. 

županjo. Že letos in takoj v začetku koledarskega leta kar nekaj delavk izpolnjuje pogoje za 

upokojitev in bomo zadevo lahko mirno rešili. V primeru, da se ne bodo odločile za upokojitev, 

pa bomo takrat šli v postopek ugotavljanja viškov kadra, z mesecem septembrom pa še ne. 

Gorazd Orešek je glede prostih mest povedal, da ima podatek o zasedenosti v letu 2018, ko je 

bilo 914 otrok, trenutno zasedenih mest (tabela v obrazložitvi predloga sklepa) pa je 913, po 

oddelkih pa se planira 944 otrok. Ali se to dela na podlagi trenutnih kazalcev, da bo to zasedeno, 

ali pa se to dela za to, ker so se oddelki tako izšli? 

Marija Vučak je povedala, da je pomemben element cene število razpoložljivih mest. Število 

razpoložljivih mest pomeni gornji razpon, koliko največ otrok lahko sprejmemo v določen 

oddelek. Število razpoložljivih mest je dejansko tisto o katerem na današnji seji odloča mestni 

svet, saj je število razpoložljivih mest povezano s številom oddelkov prvega, drugega starostnega 
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obdobja, vendar pa strukture oddelkov brez soglasja ustanovitelja ne smemo spreminjati. Oddelki 

se oblikujejo na začetku šolskega leta, otrok, ki je uvrščen v določen oddelek se ga načeloma med 

šolskim letom ne premika v drugi oddelek. Poznano pa je, da vpis v vrtec poteka vso šolsko leto. 

Zapisano je, da je še nekaj nezasedenih mest. Za vsa ta nezasedena mesta, razen Enote Mačice – 

izmena, kar je tudi v pojasnilu zapisala, so od zadaj vloge. To so vloge s stalnim bivališčem v 

Mestni občini Ptuj. Če bodo ti starši tudi sklenili pogodbo z Vrtcem Ptuj, če bodo res vključili 

otroka v vrtec, saj ga lahko vključijo šele takrat ko je star 11 mesecev, bomo do konca meseca 

decembra imeli ta mesta polna.  

Županja je povedala, da je naš načrt, da ta mesta tudi zapolnimo. Pri vpisu se vzame tudi   

varščina 50 EUR, da je neko zagotovilo, da bodo otroka v vrtec dejansko vpisali.  

Gorazd Orešek je menil, da teh 31 prostih mest dejansko pokrije ustanovitelj, Mestna občina 

Ptuj. Potrebno je vedeti, da se to ne razdeli na druge občine, ali pa je že sprejet kakšen dogovor. 

Če so mesta nezasedena, jih pokrije Mestna občina Ptuj, je povedala županja.  

Gorazd Orešek je povedal, da je v preteklem mandatu na zadnjem Kolegiju županov Spodnjega 

Podravja bila razprava tudi o tem, da bi se tudi ta prosta mesta proporcionalno z zasedenostjo iz 

drugih občin tudi pokrivala. 

Županja je povedala, da naši pogovori gredo v smeri, da bodo iz drugih občin plačali malo več 

za izmenski vrtec, saj ga iz drugih občin tudi največ koristijo. Imamo pa že izračunano 

matematično simulacijo, kaj se zgodi, če bi iz vrtca popolnoma izločili otroke iz drugih občin. 

Izračun pokaže, da bi bila cena za naše otroke višja, za okoli 10 EUR. Dejstvo je, da niso 

planirali tako, da bodo ta mesta zasedena, v nekem vmesnem obdobju bomo to morali pokrivati 

iz proračuna. Dejstvo pa je, da če gremo na realno številko sedaj vpisanih otrok, pomeni dvig 

cene za starše, vendar pa to ne želimo. 

Dr. Bojan Pahor je menil, da je zadeva malo bolj kompleksna. Varstvo in vse za dobrobit za 

otroke je na prvem mestu. Kljub tem pa gre za določena vprašanja, ki druga drugo izključujejo. Z 

200 mesti, ki jih v Vrtcu Ptuj pokrijejo iz drugih občin se kompenzirajo stroški. Na ta način se 

izboljšuje poslovanje zavoda, kar je prav. Na drugi strani se ugotavlja, da so trendi upadanja 

otrok v vrtcu, kar  pomeni, da če odmislimo otroke iz drugih občin, bo potrebno prerazporediti 

otroke, ugotoviti, da je morda kakšen delavec preveč, morda kakšna enota preveč, in potem 

primerjati te zadeve med sabo; kaj je za ravnateljico in za zavod kot celoto finančno bolj vzdržno, 

ali je bolj vzdržno nekatere zadeve zmanjšati in optimirati na eni strani, ali pa je bolj smotrno, da 

se zraven vzamejo otroci tudi iz drugih občin, in se na ta način finančno izboljša rezultat Vrtca 

Ptuj. Menil je, da je to zadeva nekih analiz, nekih izračunov. Predlagal je, da se naredi analiza, da 

svet zavoda to tudi zahteva. Ta analiza pa se tudi naj predstavi mestnemu svetu, da se ne 

sprašujemo več,  kaj je boljše in kaj ne. 

Marta Tušek je menila, da se trdi, da so za vsa ta prosta mesta za otroke vloge. Pri starostni 

skupini 1-2 let je prostih 16  mest. Vprašala je, ali imamo od zadaj 16 prošenj za te otroke, da bi 

to lahko opravičevali? Če tudi so, kdaj bodo ti otroci prišli, oz. če prošenj ni, je vprašala, ali ni 

možno začasno ukiniti enega oddelka? 14 otrok je cel oddelek, 2 otroka pa še ostaneta, z ozirom 

na to, da stroške pokriva občina. V obrazložitvi predloga sklepa je zapisano, Mestna občina Ptuj 

bo do zasedbe prostih mest, teh je 31, vrtcu zagotavljala sredstva v skladu z 10. členom 

Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo. 

Županja je pojasnila, če ta prosta mesta ukinemo, gre celoten strošek na tiste, ki so v vrtcu, kar 

pomeni na starše in občino. 

Marija Vučak je povedala, da je v enem izmed pojasnil povedala, da ko je otrok uvrščen v 

oddelek, ga med letom ne smemo premikati. 16 prostih mest prvega starostnega obdobja, oz. v 

oddelkih 1-2 leti pomeni, da je to seštevek v vseh naših 11 enotah. To pomeni, da se je 

upoštevalo na 11 lokacijah in da se je upošteval tudi ta fleksibilni normativ, v osnovi pa oddelek 

že ima 12 otrok, saj je zgornji normativ 12 otrok. Pogovarjamo se še samo o tistih otrocih, oz. o 
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fleksibilnem normativu, ki ga sprejemamo. Hkrati to omogoča, da bodo otroci vključeni tja kjer 

morda imajo bratca ali sestrico, ali pa je to lokacija staršev, ki jo želijo,  če že otroka nimajo 

vključenega. Hkrati pa to pomeni, da ne govorimo o enem oddelku. Če se te številke gledajo 

matematično, matematični izračuni pokažejo, da bi lahko oddelke čisto matematično drugače 

oblikovali, vendar pa so otroci živa bitja, vključeni so že  v oddelke, v enote, in jih ni možno kar 

tako premikati med enotami, med oddelki.  

Prošnje z imeni in priimki smo posredovali Oddelku za negospodarske dejavnosti. Ima pa 

podatek, da so za mesec november 4 vloge, za mesec december 5 vlog, za mesec januar 2020 pa 

še več vlog, vendar kot je povedala so vloge za 62 otrok od meseca septembra. V mesecu 

septembru se še v oddelke od 1-2 let vključi 10 otrok, potem pa še nekaj otrok  v mesecu oktobru, 

v mesecu novembru pa dejansko ne bomo več imeli vključitve v prvem starostnem obdobju, če 

bodo vsi ti starši, ki so  izkazali potrebe, otroka dejansko tudi vključili. Staršem je želela povedati 

in upa, da bodo razumeli, da je resnost vključitve za Vrtec Ptuj zelo pomembna, ko oddajo vlogo. 

Če starši oddajo vlogo, dejansko opravimo centralni vpis, starši podpišejo pogodbo z Vrtcem 

Ptuj. Ko smo podatke že posredovali na občino, od pogodbe odstopijo, ali pa nekateri, ki kljub 

temu, da so vedeli, da bo njihov otrok izpolnjeval pogoje v mesecu septembru, vendar niso 

prinesli vloge, vlogo pa prinesejo sedaj, so pa iz Mestne občine Ptuj. To pomeni, da lahko vsak 

dan občini pošiljamo podatke, kakšno je stanje. Govorimo pa o zgornjem normativu, 944 otrok je 

zgornji normativ. Prednost po centralnem vpisu imajo občani Mestne občine Ptuj, če otrok 

izpolnjuje pogoje pride na prednostno listo. Otroke iz druge občine med šolskim letom vključimo 

le, če od zadaj ni  vloge iz Mestne občine Ptuj. 

Helena Neudauer je povedala, da je že na Odboru za družbene dejavnosti postavila nekatera 

vprašanja, vendar še ni bilo danih pojasnil na današnji seji. Motilo jo je predvsem, da na današnji 

seji mestnega sveta odločamo o oddelkih, o številu oddelkov, o sistemizaciji pa bomo odločali 

povsem ločeno. Obe zadevi pa sta  zelo povezani, pa tudi Zakon o vrtcih v 17. členu opredeljuje, 

da je to povezano. Na današnji seji bomo sprejeli sklep o soglasju k vrsti in številu oddelkov, v 

mesecu septembru pa bomo obravnavali sistemizacijo Vrtca Ptuj, vendar bomo takrat postavljeni 

pred dejstvo, da smo oddelke že tako sprejeli in sistemizacija mora biti takšna, da bo ustrezala 

temu, kot smo sprejeli oddelke. O tem je razpravljala že na Odboru za družbene dejavnosti, saj je 

iz aplikacije na portalu Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport ugotovila, da so okoliške 

občine nove cene sprejele v mesecu maju, Mestni svet Mestne občine Ptuj pa že v mesecu 

februarju, vendar pa imajo cene spet nižje kot jih imamo v Vrtcu Mestne občine Ptuj. Iz 

aplikacije tudi izhaja, da imajo tiste občine, ki imajo tudi dislocirane enote kot jih ima Vrtec Ptuj 

že v prvi starostni skupini za 30 do 40 evrov nižjo ceno kot Vrtec Ptuj. S temi problemi se bomo 

v jeseni spet srečali. V isti aplikaciji, v kateri so cene okoliških vrtcev, je tudi stanje kapacitet za 

Ptujski vrtec, v katerem je napisano, da imamo 64 prostih mest, na čakalnem seznamu pa 

nobenega otroka. Ravnateljica Vrtca pa je povedala, da imamo otroke, ki čakajo na vstop v vrtec. 

Predlagala je, da se poda pojasnilo. 

Županja je povedala, da so sistemizacijo v Vrtcu Ptuj pripravili, vendar je ni umestila na sejo 

mestnega sveta iz razloga, ker ni bila popolno skladna z veljavnim odlokom. Pogovarjali smo se 

o spremembah odloka. Spremembe še niso bile narejene, sistemizacija pa je v enem delu že bila 

narejena kot da so spremembe odloka že narejene. Oblikovanje oddelkov je pomembno. Vemo 

pa, da glede na to, kako bomo sprejeli oddelke, sprejmemo tudi sistemizacijo, saj drugače ni 

možno. Zato je menila, da se kljub temu predlog sklepa o izdaji soglasja k vrsti in številu 

oddelkov da v obravnavo na mestni svet, da se razprava odpre. Vedno je možnost, da se točka 

prekine in jo obravnavamo takrat, ko bo tudi sistemizacija. Glede na to, da je sistemizacija tako 

ali tako odvisna od števila oddelkov je menila, da ni zelo narobe, če mestni svet na današnji seji 

sprejme predlog sklepa o izdaji soglasja k vrsti in številu oddelkov, sistemizacijo pa na seji sveta 

v mesecu septembru, ko bo usklajena kot je potrebno. 
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Cene vrtcev v drugih občinah je tudi sama pogledala in jo je zanimalo, zakaj so takšne razlike. 

Dejstvo je, da so druge občine mlajše občine, tudi vrtce so kasneje ustanavljale, in je bistvena  

razlika v starosti kadra in v plačnih razredih. To je eden izmed razlogov za razliko v ceni.  Sicer ji 

ni poznano, ali je to prav 30 EUR, vendar neka razlika je. 

Helena Neudauer je povedala, da so v vrtcu Ivana Glinška v Mestni občini Maribor ceno 

povišali s 1. 5. 2019, cena za prvo starostno obdobje je 496,00 EUR, imajo pa tudi dislocirane 

enote, cena v Vrtcu Ptuj  pa je 528,65 EUR za prvo starostno obdobje. 

Analize so pokazale, da je cena izračunana tako kot je potrebno, je povedala županja. 

Marija Vučak je glede čakalnega seznama povedala, da mora zadevo glede prostih mest 

preveriti, sigurno pa ni 64 prostih mest. Na čakalno listo se otrok vpiše še le takrat, ko imamo 

zasedena vsa prosta mesta in če potem  nimamo več novega oddelka in npr. to je v tistem 

vmesnem času, ko tudi ni možnosti odpreti oddelka. Mi smo še vedno imeli možnost odpreti 

oddelek, saj se otroci rojevajo med letom, ne samo v času avgust  - september. Stanje sedaj kaže, 

da bomo sigurno zaprosili za odprtje vsaj dveh začasnih oddelkov v mesecu januarju, februarju 

2020.  

Glede cen je povedala, da kot je povedala ga. županja, sigurno je Vrtec Ptuj vrtec z dolgoletno 

tradicijo. 10 vzgojiteljic ima 40 let delovne dobe in so v najvišjih nazivih. Upa, da bo s časom 

strošek dela za kakšen procent padel. Možnost napredovanja je, delavke delo dobro opravljajo in 

jih nima pravice zavirati, da ne bi napredovale v strokovne nazive.  

Glede primerjave cene z vrtcem v Mariboru je menila, da jim je občina sigurno morala plačati in 

jim nekaj plačujejo izven cene, saj drugače vrtec ne bi zdržal vseh teh podražitev, oz. ko so se 

povečali stroški dela ob napredovanjih. 

Luka Žižek je povedal, da njegovo vprašanje ni direktno povezano s predlogom sklepa o izdaji 

soglasja. Kar nekaj staršev ga je opozorilo na novo urejen motorični park, Jantarjeva pot, ki bi naj 

bil zaprt že mesec dni od kar je bil odprt. Zaradi nekaterih nepravilnosti do katerih je prišlo, park 

za otroke sploh ne bi bil odprt. Vprašal je, do kakšnih nepravilnosti je prišlo in zakaj je do teh 

nepravilnosti prišlo, oz. kdaj se bo motorični park ponovno odprl? 

Marija Vučak je povedala, da je motorični park Jantarjeva pot bil vsaj delno postavljen na 

pobudo staršev. Finančna sredstva so donatorska. Res je, da je bila otvoritev 13. junija 2019 in že 

takrat dve igrali, igralo s toboganom in stolp nista bili odprti in še sedaj nista. To pa zato, ker so 

bili ostri robovi, ker niso bile pravilno postavljene stopnice in še nekatere druge zadeve, kot smo 

bili dogovorjeni. Danes je pogledala predlog za tehnični prevzem za igrali. Ko bo zadevo 

pregledal naš inženir, ki tudi pregleduje igrala v enotah, bo dovolila, da se ti dve igrali tudi 

uporabljata. Povedali so ji, da so napake bile odpravljene, vendar dokler ni zagotovljeno, da so 

igrala za otroke res varna, se ne morejo uporabljati. V mesecu maju nam je malo nagajalo vreme. 

Pričakovali smo, da bomo v mesecu maju motorični park počasi pripravili, vendar so se zadeve 

delale tik pred otvoritvijo. Upa, da bomo kmalu lahko mirno rekli, da se otroci lahko gredo igrat. 

Metka Petek Uhan je povedala, da je članica sveta zavoda Vrtca Ptuj. Vemo, da je manjše 

število rojstev otrok. Ne pa razmišljati v smeri, da bi zaprli vrtec za zunanje občine, ampak 

razmišljajmo v smeri, da bomo naredili čim več možnosti in se čim bolj približali uporabnikom, 

saj so uporabniki tisti, ki bodo zniževali ceno, kajti več bo otrok v vrtcu, nižja bo cena. Naša 

naloga v mestnem svetu ni v teh podrobnostih, o katerih smo razpravljali na današnji seji, saj je 

kompleksnost cene, ki se izračuna v vrtcu zelo naporna in je marsikdo ne razume. Marsikdo, ki je 

iz gospodarstva reče »kar zaprimo«, vendar pa to niso enake zadeve. 

Predlagala je tudi, da mestni svet daje ugodne pogoje za mlade družine in v tej smeri bo potrebno 

tudi delati. To pa je naloga mestnega sveta. 

Janez Rožmarin je menil, da razmislimo o nekih ugodnostih, da bodo naši vrtci bolj privlačni 

kot drugi vrtci in bo v naših vrtcih več otrok. Potrebno je razmisliti tudi o notranjih rezervah. Vse  

se vrti okoli cene, kajti več bo otrok, lažje bomo formirali ceno. Vrtcu Ptuj pa moramo dati 
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priznanje za vso njihovo kreativnost, še posebej za tisto prvo predstavo, ki je bila v okviru 1950-

letnice prve pisne omembe Ptuja, pa še tudi za vse tisto kar nam predstavijo. Županja in svetniki 

pa poskrbimo, da bodo v vrtcu čim manjši stroški in čim več ugodnosti. Če ne bo otrok, bo cena 

še vedno rastla na račun tega, ker se prizna, da so največji strošek plače. Če pa sredstev nimamo 

kje dobiti, mora to nekdo drugi pokrivati. 

Dr. Bojan Pahor je menil, da v razpravi ni povedal, da bi morali nujno kaj zapreti, ampak je 

potrebno narediti analizo. Na podlagi te analize pa se je potrebno odločiti za nadaljnje korake, 

katera smer je prava, saj sedaj ne vemo. Če se bo vnaprej rezerviralo z evidenčnimi vpisi in 

zasedalo ne virtualna mesta, ki kasneje bodo, ali ne bodo zasedena, zadevi nikoli ne bomo prišli 

do dna. Izpostavljena je bila tudi sistemizacija, kakšni kadri bodo potrebni, koliko varušk in 

koliko drugih zadev. Nujno je potrebno narediti pravo stroškovno analizo, ki bo te odgovore tudi 

dala in tudi usmeritve za delo z Vrtcem v naprej, saj se bomo v nasprotnem primeru odločali 

samo po občutku. 

Gorazd Orešek je glede zadeve, ki jo je izpostavil g. Luka Žižek vprašal, kako se lahko zgodi, 

da se nabavijo igrala, ki imajo ostre robove? Kako lahko do tega pride, ali se ne pogleda po nekih 

certifikatih? 

Marija Vučak je povedala, da se je videlo šele takrat, ko so se igrala namestila. 

Županja je povedala, da bo na glasovanje dala sklep o izdaji soglasja k vrsti in številu oddelkov. 

Glede na stališče Odbora za družbene dejavnosti pa bo dala na glasovanje še dodaten sklep o 

zadolžitvi sveta zavoda in vodstva vrtca, da pristopijo k izvajanju nekaterih aktivnosti. 

Sergeja Puppis Freebairn je menila, da če število otrok pada, in vemo, da bo zaradi tega 

naraščala cena dela, se naj ne gleda samo na ukinjanje, ampak bi morda energijo usmerili tudi v  

to, da bi poskušali popestriti ponudbo, kar pomeni da se lahko tudi dražje proda. Na trgu je 

sigurno interes za kakšne posebne enote, in če se ve, da bodo neki viški, bi morda razmislili o 

montessori vrtcu, ali karkoli. 

Marija Vučak je povedala, da Vrtec Ptuj izvaja javni program in v tem javnem korikulumu so 

elementi montessorija, tudi waldorfske, za reggio emilia  smo se posebej usposabljali. Dejansko 

smo eden izmed redkih vrtcev, ki ponujamo obogatitveni program. Obogatitveni program učenja 

tujega jezika je sigurno en del stroška dela, ki ga drugi vrtci nimajo.  

Županja je povedala, da je že bila razprava tudi o tem, da obogatitveni program ponudimo 

tistim, ki ga želijo plačati, vendar pa so potem tisti iz šibkejših socialnih okolij v 

neenakovrednem položaju. V preteklosti je bila sprejeta odločitev, da je obogatitveni program del 

skupne cene, ki je dostopen vsem otrokom, da se tudi tistim iz šibkejših okolij omogoči 

obogatitveni program, ne samo tistim, ki si ga lahko privoščijo. To je v preteklosti bilo sprejeto in 

je še danes v ceni. Če bo ta mestni svet sprejel drugačno odločitev, jo bo pač sprejel. Potrebno je 

vedeti, da je to tisti solidarnostni moment, ki je v ceni. 

Sergeja Puppis Freebairn je menila, da verjetno nihče izmed svetnikov ni za to, da bi se kaj 

ukinjalo, ali da bi potem otroci iz revnejših družin bili prikrajšani. Morda je Vrtec Ptuj dražji za 

to, ker ima neke obogatitvene programe. Menila je, da bi morda bilo potrebno, da se to  malo bolj 

spromovira in bi skozi promocijo, tudi s pomočjo Mestne občine Ptuj, pridobili tudi nekaj otrok 

iz drugih občin, ki bodo otroke  prav zato pripeljali v Vrtec Ptuj. 

Vladimir Koritnik je menil, da druge občine ustanavljajo vrtce, vendar pa imajo v vrtcih samo 

čuvanje, nimajo takšnih programov, kot jih ima Vrtec Ptuj. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog  Sklepa o izdaji soglasja k vrsti in 

številu oddelkov ter številu otrok v oddelkih v javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu 

Vrtec Ptuj za šolsko leto 2019/2020, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 22 navzočih soglasno  (ZA-

22) sprejel predlagani sklep. 

 

Nato je predsedujoča  predlagala glasovanje še o naslednjem 

SKLEPU: Mestni svet Mestne občine Ptuj zadolži vodstvo Vrtca Ptuj, da z namenom 

preučitve znižanja cene vrtca, pristopi k izvajanju aktivnosti in analizira možnosti, med 

drugim k racionalizaciji delovnega časa posameznih enot, pripravi programa presežnih 

delavcev v primeru konstantnega nižjega vpisa in števila oblikovanih oddelkov, analizi 

stroškov izmenskega vrtca in pripravi predloga za sofinanciranje občin za svoje otroke 

vključene v izmenski vrtec. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 22 navzočih z večino glasov 

(ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

»Prenova igrišča z umetno travo ob Mestnem stadionu Ptuj« 

 

Na spletni strani Mestne občine Ptuj je bil, dne 17. 7. 2019, objavljen redakcijski popravek 

obrazložitve predloga Sklepa o potrditvi DIIP-a ter popravek DIIP-a »Prenova igrišča z umetno 

travo ob Mestnem stadionu Ptuj«. 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo so soglasno 

podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti ni imela pripomb k predlogu sklepa in 

popravku gradiva.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Prenova igrišča z umetno travo ob Mestnem 

stadionu Ptuj«, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 22 navzočih z večino glasov 

(ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9.    Predloga Sklepov o potrditvi: 

a) Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev površin za kolesarje 

na Rogozniški cesti« 

b) Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev površin za kolesarje na Rogozniški cesti« 

 

Predsedujoča je predlagala, da se razprava o obeh podtočkah vodi skupaj in o vsaki podtočki 

glasuje posebej. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in  Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predloga sklepov. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila  predloga sklepov kot primerna za nadaljnjo obravnavo 

na mestnem svetu. 
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Ker ni bilo razprave o  predlogu Sklepov, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev površin za kolesarje na Rogozniški 

cesti«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23) 

sprejel predlagani sklep. 

 

Na to je predsedujoča  predlagala glasovanje še o naslednjem 

SKLEPU: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Načrta 

razvojnega programa (NRP) »Ureditev površin za kolesarje na Rogozniški cesti«, v 

predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23) 

sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 401 Brstje parcela 909 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance  in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli  predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

katastrska občina 401 Brstje parcela 909, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23) 

sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parcele 2436/1,        

2766/2 in 2761/4 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in  Odbor za 

gospodarstvo  so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin 

katastrska občina 400 Ptuj parcele 2436/1, 2766/2 in 2761/4, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23) 

sprejel predlagani sklep. 
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12. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora, Ulica heroja Lacka 1, katastrska         

občina 400 Ptuj, stavba 1901, del stavbe 8  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo  sta 

soglasno podprla predlog sklepa. 

Odbor za finance  je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija na predlog sklepa ni imela pripomb in ga predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji poslovnega 

prostora, Ulica heroja Lacka 1, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1901, del stavbe 8, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je  svet od 22 navzočih soglasno (ZA-22) 

sprejel predlagani sklep. 

 

13. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora, Miklošičeva ulica 11, katastrska        

občina 400 Ptuj, stavba 1339, del stavbe 3 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo  sta 

soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Odbor za finance  je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji poslovnega 

prostora, Miklošičeva ulica 11, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1339, del stavbe 3, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 22 navzočih soglasno (ZA-22) 

sprejel predlagani sklep. 

 

14. Informacije: 

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta 

»65401 Izgradnja kolesarske poti Grajena-športni park« 

 

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo in Statutarno pravna komisija so se seznanili z 

dokončnim poročilom. 

 

b) Četrto Poročilo skupine za monitoring Strategije razvoja in trženja turistične 

destinacije Ptuj v obdobju 2017-2021 

 

Odbor za gospodarstvo se je s poročilom seznanil, prav tako Statutarno pravna komisija. 
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Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Javnega zavoda za turizem Ptuj se je predstavila in podala 

izhodišča za delovanje zavoda v prihodnje.  

Osnova bo, da se aktivno vključimo v kongresno turistični urad. V preteklosti so že bili narejeni 

prvi koraki v tej smeri. Sedaj je pomembno, da to tudi lanciramo. Kongresni gostje so za našo 

destinacijo zelo pomembni, polnijo nam kapacitete v zimskem obdobju, ko imamo največ 

manevrskega prostora s polnjenjem.  Na drugi strani pa tudi zapravijo bistveno več kot ostali 

turisti. V sklopu tega bomo tudi pripravili pakete, ki so mišljeni za manjše skupine in so tudi 

malo višje ovrednoteni. Krepili se bomo na področju kulturnega turizma, torej z vsem 

festivalskim dogajanjem, ki ga imamo, povezovali se bomo z vsemi, ki delujejo na tem področju. 

Vključevali bomo zgodovino, kulturno dediščino. Na podlagi tega bomo gradili zgodbe in 

različna doživetja za vse turiste, ki pridejo. Turisti morajo imeti ponudbo, da lahko tu nekaj 

doživijo in potem odnesejo lepe spomine s seboj.  Smo v zadnji fazi projekta, ki je sofinanciran s 

strani MGRT, traja  skoraj leto dni. V zaključni fazi so paketi enodnevni in več dnevni, ki so se 

pripravili in jih bomo sedaj aktivno lancirali na tržišče. Povezati se moramo z Incoming 

agencijami in konkretno vzpostaviti te točke sodelovanja. Pri trgu se bomo fokusirali predvsem 

na nemško govoreče, Avstrija je neka destinacija, ki nam je najbolj sorodna, pa tudi Nemčija. 

Pozabili tudi ne bomo na Italijo, vse v skladu z našimi finančnimi zmožnostmi. Nadaljevali tudi 

bomo z utrjevanjem naše blagovne znamke Ptuja, romantičen, pristen, lokalen. Poudarek bomo 

dali inovativnim produktom. Obravnavala se je strategija, polletno poročilo kjer so kazalniki 

nočitev manjši kot so bili zastavljeni v strategiji. Poudarila je, da tako kot Ptuj, ki ima enega 

glavnega generatorja nočitvenih kapacitet, je pomembno vedeti, da če pride do kakršnekoli 

spremembe pri tem glavnem generatorju nočitvenih kapacitet, se to tudi odrazi na statistiki. To ne 

pomeni, da je to slabo delo Zavoda za turizem Ptuj, ampak pomeni, da ima nekdo neko drugačno 

cenovno politiko kar moramo spoštovati in temu primerno tudi prilagoditi pričakovanja, oz. 

strategijo.  

Na družbenih omrežjih je tudi zasledila nekaj razprav in se zato tudi odziva na poročilo o 

strategiji. Strategija je »živ« dokument, kar pomeni, da se lahko revidira. Bila je pripravljena leta 

2017 pod drugo oblastjo, in so bile takrat predvidene določene investicije, sedaj se ta trend 

nekoliko spreminja, oz. se vzpostavljajo neke druge zadeve, npr. grad Turnišče ne bo obnovljen, 

zato vsebine še ne bodo možne.  

Sergeja Puppis Freebairn je povedala, da so od direktorice velika pričakovanja. Povedala pa je, 

da nikjer v Sloveniji ne najde nobenega letaka o Ptuju, vendar je Ptuj najstarejše slovensko 

mesto. Na letališču na Brniku nas pozdravijo slike Ljubljane in Maribora, Maribor zelo agresivno 

trži svojo destinacijo. Vprašala je, ali se Zavod za turizem Ptuj povezuje tudi s sorodnimi 

destinacijami, npr. z  Mariborom.  

Tanja Srečkovič Bolšec je menila, da je pripomba na mestu. Glede na to, da vstopa v četrti teden 

od kar je prevzela vodstvo zavoda, še ne more povedati, zakaj je situacija po Sloveniji takšna kot 

je. Najmanjša osnova, ki jo lahko naredimo je, da uredimo naše promocijske materiale v vseh 

TIC-ih po celotni Sloveniji. Glede oglaševanja in vseh ostalih aktivnosti je povedala, da bodo 

sigurno proučili maksimalno število možnosti. Naša želja je, da smo vidni čim dlje v Sloveniji in 

izven meja Slovenije. Potrebno pa je vedeti, da so to tudi zelo drage kampanje in moramo 

uskladiti svojim zmožnostim.  

Županja je povedala, da imata Tanja Srečkovič Bolšec in Matjaž Damiš iz Kabineta županje 

nalogo, da obhodita celotno mestno jedro in obiščeta ponudnike, se z njimi sestaneta in malo 

pogovorita, da vzpostavimo tudi ta kontakt, da iz prve roke izvemo, kaj ljudje pričakujejo v 

starem mestnem jedru, kaj pogrešajo, morda razvoj nekih dodanih vrednosti, da bo  mestno jedro 

tudi živo in napolnjeno. Odzivi so pozitivni, dobri. Izrazila je upanje, da se bodo rezultati tudi 

kmalu pokazali. 
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Dr. Bojan Pahor je izrazil Tanji Srečkovič Bolšec čestitke za imenovanje za direktorico Zavoda 

za turizem in ji zaželel veliko uspeha. Upanja in pričakovanja so velika. Želimo, da se direktorica 

vključi čim bolj aktivno v pripravo nove strategije, tudi v Kandidaturo Ptuja EPK 2025, 

predvsem mehke vsebine so tisto, ki bodo širile glas o Ptuju. Nočitve niso zadeve na katere ima 

vpliv Zavod za turizem. Smelo pa je potrebno iti v vsebine in promocijo. Strinjal se je z go. 

Puppis Freebairn, da je potrebno  o tem, kaj je na Ptuju dati v kakšen časopis na letalo, morda na 

letališče Brnik; na vratih, kjer turisti prihajajo jim je potrebno dati prvo informacijo. Če dobimo 1 

% teh, ki pridejo, jih ne bomo imeli kam nastaniti. 

Janez Rožmarin je novi direktorici Zavoda za turizem Ptuj zaželel uspešno delo. Po 

predstavitvi, ki jo je podala je razvidno, da ima pregled nad tem, kaj pomeni turizem, vendar želi, 

da tudi zavod opozori na veliko zadev, pa naj bo to tam, kjer manjka npr. klopca, ali pa tam, kjer 

ni urejena pot, kjer se vodijo  turisti. Poznano mu je, da zavod za to nima sredstev, vendar na 

pobudo veliko ljudi, kaj manjka in kaj je nujno potrebno urediti za turiste, bomo verjetno tudi 

kdaj skupaj z Zavodom za turizem Ptuj ugotovili, kaj je potrebno prednostno urediti. 

Tistim, ki so pripravljeni kaj tržiti, ročna dela ali karkoli, ki potrebujejo stojnice, ali hiške, se naj 

poskuša dati več ugodnosti, saj povsod kamor pridemo povedo, da občina da ugodnosti ob 

predstavitvi, vendar jih včasih onemogočamo, saj nekdo, ki dnevno ne dobi niti 100 EUR, ne 

more plačati 50 EUR za stojnico ali še več.  Dela se naj v smeri, da se bo dala možnost, pa tudi 

povezovati tiste, ki želijo nekaj pokazati, da bo čim več promocije Ptuja. 

Županja je povedala, da smo si pri tem kar enotni z direktorico Zavoda za turizem Ptuj, saj smo 

o tem že tudi imeli pogovore. Potrebno je začeti na način, da je mesto investicija, v katerega je v 

startu potrebno vlagati. Strinjala se je, da dokler je mesto prazno se nekomu za  stojnico težko 

zaračuna 50 EUR, 100 EUR, pa tudi 20 EUR, ki je še pripravljen 8 ur stati na mrazu, ali v snegu, 

ampak je zadevo potrebno obrniti, saj nas stojnice, če jih ponudimo nič ne stanejo. S tem pa 

bomo regenerirali ponudbo in posledično tudi obisk. Ko pa bo čez 5, 10 let, ali če smo 

optimistični čez 3 leta v mestu veliko obiska, pa bomo stojnice tudi zaračunali. 

Alen Iljevec je izrekel čestitke novi direktorici Zavoda za turizem Ptuj. Pred dnevi je na 

nacionalni televiziji bila dokumentarna oddaja o Ptuju, delil jo je tudi na svojem Facebooku. Kar 

je povedala županja je prava pot, da se najprej lokalno pogovorimo, kaj želimo, kaj pričakujemo 

in na tem gradimo turizem, malo pa še počakamo z veliko poteznimi idejami o reklami v tujini, v 

Aziji. Tudi to je potrebno, vendar pa je temelj, da smo Ptujčani zadovoljni z našim mestom, z 

našo ponudbo. Menil je, da je to tisti zdravi temelj, saj bodo šele potem tudi drugi prišli in 

pogledali vse to kar na Ptuju imamo, na kar smo lahko ponosni. Direktorici zavoda je zaželel 

uspešno delo.  

Tanja Srečkovič Bolšec je povedala, da bodo sigurno delali v tej smeri, saj slika o Ptuju ni tako 

črna kot marsikdo govori. Turisti so, nočitve imamo. Res pa je, da še imamo veliko manevrskega 

prostora, imamo še veliko priložnosti za izboljšave. Strinjala se je glede sejemskega dogajanja, 

oz. obrtnikov, ki želijo biti pozimi na voljo. Tu bomo tudi iskali neke rešitve. Za vse predloge, za 

vsa povezovanja smo odprti. 

 

Ker drugih informacij ni bilo, je predsedujoča zaključila razpravo o točki dnevnega reda. 

 

 DRUGE INFORMACIJE: 

 naslednja 9. redna seja sveta bo predvidoma potekala v ponedeljek 23. septembra 2019; 

 na spletni strani mestne občine in Portalu svetniki je objavljena dosedanja realizacija 

pobud in vprašanj; 

 2. skupna seja delovnih teles mestnega sveta bo predvidoma potekala 4. 9. 2019 s 

pričetkom ob 15. uri, vabilo in gradivo bo posredovano konec avgusta; 
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 od 5. 7. do 13. 9. 2019, potekajo razstave 17. mednarodnega festivala sodobnih umetnosti 

ART STAYS 2019; 

 26. 7. 2019, ob 10. uri bo razglasitev Kmetije leta 2019 Mestne občine Ptuj v Domu 

krajanov Grajena; 

 27. 7. 2019 ob 16.30 bo sprejem udeležencev 25. mednarodnega srečanja motoristov na 

grajskem dvorišču Ptujskega gradu; 

 2. 8. 2019, ob 13. uri bo potekala slavnostna seja Mestnega sveta Mestne občine Ptuj v 

Poročni dvorani in 

 ob 20.30 osrednja slovesnost ob prazniku Mestne občine Ptuj, na dvorišču minoritskega 

samostana; 

 kasneje sledi Ptujska poletna noč ter dogajanje na trgih in ulicah starega dela mesta Ptuja. 

 V okviru praznika potekajo še ostale prireditve: 

 3. 8. 2019, ob 18. uri bo potekala Rancarija tekmovanje v veslanju s tradicionalnimi 

dravskimi čolni »rancarkami« na reki Dravi in Ptujskem jezeru; 

 ob 17. uri bo potekala slovesnost ob dnevu spoštovanja vrednot NOB na Ptujskem na 

ploščadi pred Gimnazijo Ptuj; 

 ob 20. uri sledi Ptujska poletna noč; podrobnejše informacije o vseh prireditvah so v 

vabilu, ki vam bo posredovano po e - pošti. 

 Od 9. 8. do 11. 8. 2019 bo na Mestnem trgu potekal 50. festival narodno zabavne glasbe; 

 povabili smo tudi predsednika RS; 

 v času od 15. do 18. 8. 2019, bodo potekale 12. Rimske igre – osrednje dogajanje bo 

potekalo v taboru v rimskem kampu Poetovio;  

 od 21. do 24. 8. 2019, bo potekal festival Dnevi poezije in vina, na ulicah, trgih in 

dvoriščih v starem mestnem jedru.  

 ponovno je vzpostavljena aplikacija Izboljšajmo Ptuj, aplikacija je na voljo tudi v App 

Stor-u in Google Play-u.  

 

Vladimir Koritnik je povedal, da bodo 10. 8. 2019 na območju parka Turnišče in po območju 

četrti od 8. do 20. ure potekale aktivnosti, ki se bodo izvedle v okviru praznika ČS Breg – 

Turnišče. 

Boštjan Šeruga je prisotne povabil na slavnostno akademijo ob 150. letnici Gimnazije Ptuj, ki bo 

20. 9. 2019 ob 19. uri v Dominikanskem samostanu Ptuj. 

 

Ker ni bilo drugih informacij, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 8. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za 

udeležbo in sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 17. 35 uri.  

                                                                                                             

 

 

                                                                                                                Nuška Gajšek, s.r. 

                                                                                                županja Mestne občine Ptuj 

 

Zapisnik pripravili: 

Kornelija F. Orlač 

Anica Paj 
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